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İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Mevcut durumda inşaat ilerleme 
seviyesi yüzde 95’i aşan projede 
5 bin 94 dairenin hak sahiplerine 
teslimi gerçekleştirildi.  Başkan Bö-
cek söz verilen tarihte evlerini ala-
mayan vatandaşların yaşadığı kira 
mağduriyetini de giderdi. 2’de

Büyükşehir Belediyesi, 
Kepez ve Santral Mahalleleri 

Kentsel Dönüşüm 
Projesi’nde hak sahiplerine 
konutlarını teslim etmeye 

devam ediyor

YIL: 41  SA YI: 14051 Fİyat: 5 tL

Büyükşehİr Beledİye Başkanı Muhİttİn Böcek’ten net Mesaj

SUYA YATIRIMDAN 
VAZGEÇMEK YOK

İklim Değişikliğine Uyumda Su Yönetimi başlıklı toplantıda 
konuşan Başkan Böcek “Ekonominin zor bir dönemden geçtiği 
bu günlerde yaşamın temel kaynağı olan sudan ve suya olan 

yatırımlardan şartlar ne olursa olsun asla vazgeçmeyeceğiz” dedi 

�14 Büyükşehir Belediyesi’nin su 
ve kanalizasyon idareleri Antal-
ya’da buluştu. ‘İklim değişikliğine 
uyumda su yönetimi’ konulu top-
lantıya CHP Genel Başkan Yardım-
cısı Gökan Zeybek de katıldı. 

�TOPlAnTıdA konuşan Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Böcek, 
“Sudan ve suya olan yatırımlardan 
şartlar ne olursa olsun asla vazgeç-
meyeceğiz. Azimle gururla 5 yıl daha 
bu bilinçle çalışacağız” dedi. 4’te

GÖKHAN ZEYBEK DE KATILDI ‘VAZGEÇMEK YOK’

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

�BüYükŞEHİR Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, 
yerel seçimlerin ardın-
dan Ak Parti İl Başkanı 
Ali Çetin’in kendisine 
yönelik eleştirilerin 
hatırlatılması üzerine 
“Ben kendisinden ‘İstifa 
ediyorum’ diye açıklama 
bekliyordum. Sanırım il 
başkanlığını kurtarama-
yacak, yakında seçimleri 
var” dedi. 

BAşKAN
BÖcEK’TEN 

ÇETiN’E
GÖNDERME

�GünüBirlik kiralama için ‘Turizm 
Amaçlı konut izin Belgesi’ bulunan 
konut sayısı 29 bin 637 oldu. Antalya 
ise ikinci sırada yer aldı. 3’te

�AnTAlyA Ticaret Borsası (ATB) Mec-
lis Toplantısı’nda konuşan Başkan 
Ali Çandır, “Tüm hemşerilerimizi 
13.yÖrEX’e bekliyoruz” dedi. 5’te

Evlerine kavuşuyorlar

BAşKAN 
SÖZ VERDi 

GERÇEKLEşTiRDi

Altın Portakal’da 
‘Yeşilçam Festivali’
�AlTın Portakal’da bu yıl, Ye-

şilçam Festivali adıyla Yeşil-
çam sanatçılarının yaşatılaca-
ğı etkinlik düzenlenecek. 8’de

DOYRAN’DA 
‘HES’ TEPKiSi

�DoyrAn Baraj Göleti’nin su se-
viyesi azaldı. Tarımsal sulama 
ihtiyacını karşılayan göleti bes-
leyen kaynaklardan birine HES 
yapılmasının planlanmasına 
tepki gösterildi. 5’te

Su seviyesi azalan 
Doyran Baraj Göleti’ni 

besleyen kaynağa 
yapılması düşünülen HES 

projesine tepki var

YÖREX’e 
davet var

Günübirlik kiralık 
evlere yoğun ilgiAspendos’a 

‘Tosca’ ile veda
�31. Uluslara-

rası Aspendos 
Opera ve Bale 
Festivali, ‘Tos-
ca’ operası ile 
son kez seyir-
cilerini ağırla-
maya hazırla-
nıyor. 8’de
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BÜYÜKŞEHİR
BELEDİYE 

BAŞKANLIĞINDAN
İLAN

Antalya İli, Kepez İlçesi, Kepez ve Santral 
Mahallelerini kapsayan mülkiyeti Büyükşe-
hir Belediyemize ait, 6306 sayılı Afet Riski 
Altındaki Alanların Dönüştürülmesi Hakkın-
daki Kanun kapsamında 24.11.2014 tarihli 
ve 2014/7041 sayılı Bakanlar Kurulu kara-
rına istinaden 25.12.2014 tarihli ve 29216 
sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak ‘Riskli 
Alan’ ilan edilen alandaki;
Belediyemiz mülkiyetinde bulunan 28874 
ada 10 parsel numaralı 14.11.2017 tarihli 
ve 1097 sayılı Meclis Kararı ile uygun bu-
lunan 1/1000 Ölçekli Uygulama İmar Planı 
Değişikliğinde “Pazar Alanı” olarak planla-
nan alana ilişkin Büyükşehir Belediye Mec-
lisinin 13.09.2024 tarihli ve 690 sayılı kararı 
ile uygun bulunan ilave plan hükümleri,
Kent Estetiği Dairesi Başkanlığı Kentsel 
Dönüşüm Şube Müdürlüğü ilan panosuna 
gazete yayın tarihinden itibaren 1 ay süre 
ile asılacaktır.

    Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.        Basın No: ILN02094694
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Türkiye, 2024 yılı iti-
barıyla turizmde tarihi 
rekorlara imza atma-

ya devam ediyor. Bugüne 
kadar 30 milyonu aşkın turist 
Türkiye’ye adım attı. Ancak 
turizm sektörü büyürken 
bir paradoks ortaya çıkıyor: 
Türkiye’ye gelen yabancı 
turistlerin yaklaşık üçte biri 
oteller yerine kiralık veya 
satın aldıkları ya da günü-
birlik evlerde kalmayı tercih 
ediyor. Yaklaşık 10 milyon 
yabancının otellerde değil, 
kendi konutlarında ya da 
günübirlik evlerde konakla-
ması, Türkiye’deki turizm ve 
gayrimenkul piyasasının iç 
içe geçtiğini gösteriyor.

OTELDEN EVE GEÇİŞ

Daha önce otellerde kalan 
yabancılar artık uzun dö-
nemli tatiller için ev kiralayıp 
hatta satın alarak Türkiye’de 
kök salıyorlar. Özellikle tatil 
destinasyonlarına düzenli 
gelen yabancılar, Antalya, 
Bodrum ve Alanya gibi 
popüler şehirlerde konut 
sahibi olmayı cazip buluyor. 
Bu tercihler, turistlerin hem 
daha özgür hem de daha 
uzun süreli konaklama yap-
masına olanak tanıyor. Evde 
kalmanın sağladığı rahatlık, 
esneklik ve ekonomik avan-
tajlar, turistleri her şey dahil 
otel sisteminden uzaklaştır-
maya başlıyor.

Ancak Türkiye’deki konak-
lama seçenekleri genişlese 
de bu durum beraberinde 
bazı sorunları getiriyor. 
Özellikle Antalya gibi turistik 
bölgelerde konut fiyatlarının 
fahiş seviyelere ulaşması, 
yeme içme sektörünün çok 
pahalanması, trafik sıkışıklığı 
ve şehir içi altyapı eksiklik-
leri turistler için önemli birer 
handikap haline geliyor.

ARTAN FİYATLAR 
TURİSTİ BEZDİRİYOR

Her şey dahil otel sistemi-
ne olan rağbet son dönemde 
yeniden artmaya başladı. 
Turistler, otellerin sunduğu 
konforun ve geniş hizmet 
yelpazesinin fiyat/perfor-
mans dengesi açısından 
daha cazip olduğunu düşü-
nüyor. Bunun sebebi, şehir 
merkezlerinde ve restoran-
larda artan fiyatların turistleri 
rahatsız etmesi. Eskiden An-
talya’ya gelen bir turist, tatili 
boyunca şehri keşfetmek, 

farklı restoranlarda yemek 
yemek için otelden çıkarken, 
artık yükselen maliyetler 
onları otel içinde kalmaya 
zorluyor. Bununla birlikte 
trafik sıkışıklığı da turistleri 
bezdiriyor. Antalya Hava-
limanı’na gelen bir turist, 
Alanya’ya ulaşmak için 3 
saatlik bir yolculuk yapmak 
zorunda kalıyor. Turistler, 
binlerce kilometre uzaklıktan 
3 saatte Antalya’ya ulaştıktan 
sonra, Antalya’dan Alan-
ya’ya da aynı sürede gitmek 
zorunda kalıyorlar. Bu, hem 
büyük bir zaman kaybına 
hem de yolculuğun yoru-
cu hale gelmesine neden 
oluyor.

ÇÖZÜM BEKLİYOR
Antalya ile Alanya ara-

sındaki 3 saatlik yolculuk, 
şehrin bir otoyol ile değil 
adeta bir şehir içi yolu ile 
bağlı olduğunu gösteriyor. 
Yıllardır beklenen Antalya-A-
lanya otoyolu inşaatının hala 
başlamamış olması, bölgenin 
ulaşım altyapısındaki en 
büyük eksiklerden biri olarak 
göze çarpıyor. Eğer kısa 
süre içinde alternatif yollar 
üretilmez ve şehir içi metro 
ağı genişletilmezse trafik 
tam anlamıyla bir keşmekeşe 
dönüşecek.

Bu sorunlar, turizmi tehdit 
eder hale gelmiş durumda. 
Eğer merkezi hükümet, yerel 
yönetimlerle işbirliği yaparak 
bu sorunlara acil bir çözüm 
üretmezse Türkiye’nin altın 
yumurtlayan tavuğu olan tu-
rizm baltalanabilir. Turistle-
rin, Türkiye’yi ziyaret etmeyi 
daha az cazip bulması, bu 
sektörden elde edilen büyük 
gelirlerin azalmasına neden 
olabilir. Türkiye, turizmdeki 
rekorlarını devam ettirmek 
istiyorsa Antalya gibi önemli 
destinasyonlardaki altyapı 
sorunlarına kalıcı çözümler 
üretmeli ve turistlere daha 
konforlu, sorunsuz bir tatil 
deneyimi sunmalıdır.

Unutulmamalıdır ki tu-
rizm, Türkiye’nin ekonomisi-
ne katkı sağlayan en önemli 
sektörlerden biri. Bu sektörü 
baltalamak değil, güçlendir-
mek için merkezi hükümetin 
de devreye girerek gerekli 
yatırımları yapması elzemdir. 
Türkiye, bu altın yumurt-
layan tavuğu korumak ve 
geliştirmek için vakit kaybet-
meden harekete geçmelidir.

BüyükşEhİR Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek, Nisan 2019’da Büyük-
şehir Belediye Başkanı olarak göre-
ve gelir gelmez vatandaşın mağdur 

olmaması için geçmiş dönemden yarım 
kalan kepez ve Santral Mahalleleri kent-
sel Dönüşüm Projesi’nde çalışmaların hız-
landırılması talimatını verdi. yüklenici ile 
24.03.2017 tarihinde imzalanan sözleşmeye 
göre imalatların 30.03.2019’da bitmiş olması 
gerekirken bu tarihe kadar tek bir dairenin 
teslimatı gerçekleşmedi. Başkan Böcek’in ta-
limatıyla hem bölgede çalışmalar hızlandı, 
hem vatandaşların kira yardımları devam 
ettirildi. Mevcut durumda inşaat ilerleme se-
viyesi yüzde 95’i aşan projede 5 bin 94 dai-
renin hak sahiplerine teslimi gerçekleştirildi.

KALAN DAİRELER YIL SONUNA               
KADAR TESLİM EDİLECEK

Projede; Temmuz 2020’de 606, Ni-
san 2021’de 972, Aralık 2021’de 372, Ey-
lül 2022’de 474, Temmuz 2023’te 582, Ekim 
2023’te 450, Mart 2024’te 570 olmak üzere 
4 bin 26 konut hak sahiplerine teslim edil-
di. Eylül 2024’te de 1068 konutun anahtarı-
nın hak sahiplerine verilmesiyle toplamda 
5 bin 94 konut hak sahiplerine teslim edil-
miş olacak.

YÜZDE BİNDEN FAZLA KİRA                    
ARTIŞI GERÇEKLEŞTİ

Başkan Böcek söz verilen tarihte evlerini 
alamayan vatandaşların yaşadığı kira mağ-
duriyetini de giderdi. Temmuz 2018-Ocak 
2021 tarihleri arasında Çevre, şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı tarafından hak 
sahiplerine 750 TL kira yardımı yapılırken, 
Ocak 2022’de Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi’nin belirlediği kira tutarı 1100 TL, Ocak 

2023’te 2500 TL, Temmuz 2023’te 4000 TL, 
Ocak 2024’te 5000 TL, Mayıs 2024’te 10.000 
TL’ye yükseldi. Başkan Böcek 750 TL olarak 
devir aldığı kira yardımlarına, vatandaşla-
rın mağduriyet yaşamaması adına yüzde 
1000’den fazla artış gerçekleştirdi.

Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, kepez ve Santral Mahalle-
si kentsel Dönüşüm Projesi’nde yıllardır ev-
lerine kavuşmayı bekleyen vatandaşların 
mağduriyetini giderirken, bir yandan da böl-
genin sosyal donatı ihtiyacını giderecek bir-
çok projeyi hayata geçirdi. 6 bin 500 metre-
kare inşaat alanına sahip, 210 pazarcı yeri, 
130 araçlık otopark alanına sahip olacak 
şeklinde planlanan iki katlı kapalı pazar yeri 
açıldı. Antalya Büyükşehir Belediyesi ayrı-
ca, kepez ve Santral Mahallesi kentsel Dö-
nüşüm Projesi alanına 27 bin metrekare-
lik yeni bir park da kazandırdı. 100. yıl Parkı 

adı verilen alanda yürüyüş yolları, koşu par-
kuru, yeşil alan, bisiklet yolu, basketbol sa-
hası, çocuk oyun ve açık hava spor alanla-
rı bulunuyor. Bu donatılarla birlikte kepez 
ve Santral Mahallesi’nde yepyeni bir yaşam 
alanı oluştu.

YOL VE KAVŞAK ÇALIŞMASI YAPILDI

kentsel dönüşüm projesi içerisinde yak-
laşık 2250 metre gidiş 2250 metre dönüş ol-
mak üzere toplam 4500 metre uzunluğunda 
yol imalatı, Antalya Büyükşehir Belediyesi 
yapım İşleri şube Müdürlüğü tarafından ta-
mamlandı. 7300 metre bordür, 4300 metre-
kare parke döşemesi gerçekleştirilirken, biri 
dönel adalı kavşak olmak üzere 3 adet kav-
şak çalışması da hayata geçirildi. Trafik gü-
venliğinin emniyetli bir şekilde sağlanması 
adına 6.500 metre yol çizgi çalışması yapıl-
dı.  DHA

kEMER Belediyesi kül-
tür Evi’nde sulu boya re-
sim sergisi açılışı gerçek-
leştirildi. Sergi açılışına, 
kemer kaymakamı Ah-
met Solmaz, kemer Bele-
diye Başkanı Necati Topa-
loğlu, kemer Cumhuriyet 
Başsavcısı Gamze Alma-
lı, kemer Sahil Güvenlik 
komutanı Soner Tuna, ke-
mer Liman Başkanı Mus-
tafa halli, kemer G-Marina Mü-
dürü Levent Tokaç, yeni Mahalle 
Muhtarı Münevver Erkal, kemer 
Belediyesi kültür Evi Sorumlusu 
Ramazan kar, ressamlar Nilüfer 
Büyükkapucu ile Tijen Tokaç ve 
davetliler katıldı. kaymakam Sol-
maz, Başkan Topaloğlu ve bera-
berindekiler, serginin açılış kur-
delesini kesti. Protokol üyeleri 
daha sonra sergi alanını gezerek, 
ressamlar Büyükkapucu ile To-
kaç’tan resimlerle ilgili bilgi aldı. 

Başkan Topaloğlu, sergide yap-
tığı açıklamada, kemer Belediye-
si kültür Evi’nin asıl mimarının 
kültür Evi’nin Sorumlusu Rama-
zan kar olduğunu ifade ederek, 
“Buradaki malzemelerin hep-
si Ramazan kar’a ait. Burası eski 
jandarma karakoluydu. Burayı 
yenileyerek yerli ve yabancı mi-

safirlerin kullanımına sunduk. 
Bugün kemer Belediyesi kültür 
Evi’nde 12’nci sergimiz yapılı-
yor. Bunlar güzel şeyler. Okullar-
dan bazı öğrenciler gelmiş ve re-
simleri inceliyor. Bunlar herkese 
inşallah güzel bir örnek olur. ke-
mer’in sanat yönüne de ihtiyacı 
var.  Bundan sonra arkası da ge-
lecek. Başta Ramazan kar olmak 
üzere emeği geçenlere teşekkür 
ediyorum” dedi.  Ressam Nilüfer 
Büyükkapucu ise 2009’dan itiba-
ren İsmet yılmaz’dan sulu boya 
dersleri aldıklarını ifade ederek, 
“Çok uzun yıllar çalıştık ama ke-
mer’de sergi açılacak bir yer yok-
tu. Böyle bir yerin açılması bizim 
çok hoşumuza gitti ve çok gurur 
duyduk. kemer için güzel bir yer 
olacağını düşünüyorum” diye 
konuştu.   HABER MERKEZİ

SERİk’TE hatice kara-
ca’nın yanlışlıkla çöp kon-
teynerine attığı ve yakla-
şık 100 bin lira değerinde 
olan 2 cep telefonu, be-
lediye çalışanları tara-
fından bulunarak teslim 
edildi. Boğazkent Mahal-
lesi’nde yaşayan hatice 
karaca (60), sabah saat-
lerinde evindeki çöple-
ri konteynere atmak için 
dışarı çıktı. Geri döndüğünde 2 cep tele-
fonunun olmadığını fark eden karaca, 
telefonları yanlışlıkla çöpe atmış olabi-
leceğini düşünerek önce komşuların-
dan, daha sonra Serik Belediyesi Temiz-
lik İşleri Müdürlüğünden yardım istedi. 
Bunun üzerine Temizlik İşleri Müdürlü-
ğü ekipleri, tahliye merkezinde toplanan 
çöplerin içerisinde kayıp telefonların bu-
lunması için çalışma başlattı. 2 cep te-
lefonunu da sağlam bir şekilde bulan 
ekipler, telefon sahibi hatice karaca’ya 
arayarak haber verdi. Telefonlarını tes-

lim alan karaca büyük 
bir sevinç yaşarken, ekip-
lere teşekkür etti.

Telefonlarını kaybedin-
ce çok üzüldüğünü belir-
ten hatice karaca, “kom-
şularımın ve belediye 
çalışanlarının yardımıyla 
telefonlarım bulundu ve 
teslim edildi. yalnız ya-
şadığım için telefona çok 
ihtiyacım oluyor. yurt dı-

şındaki çocuklarımla, Ankara’daki ya-
kınlarımla görüşüyorum. Çok üzülmüş-
tüm ama şimdi çok sevinçliyim. herkese 
çok teşekkür ediyorum” şeklinde konuş-
tu. Temizlik İşleri Müdürlüğü Boğazkent 
Mahallesi sorumlusu yusuf kurt ise, 
“Cep telefonlarını yanlışlıkla çöp kon-
teynerine attığını söyledi. Biz de çöpleri 
topladığımız için anca kamyonu boşalt-
tığımız zaman bakabileceğimizi söyle-
dim. Daha sonra akşamüzeri kamyonda-
ki çöpleri boşalttık ve bulduk kendisine 
teslim ettik” diye konuştu.  İHA

EvlErinE 
kavuşuyorlar

Büyükşehir Belediyesi, Kepez ve Santral Mahalleleri Kentsel Dönüşüm 
Projesi’nde hak sahiplerine konutlarını teslim etmeye devam ediyor. 

Temmuz 2020’den bu yana 4 bin 26 konut hak sahiplerine teslim edilirken, 
Eylül 2024 tarihi itibarıyla 1068 konut daha hak sahiplerine teslim edilecek

Jandarma Gazipaşa’da 
okul servislerini denetledi

GAzİPAşA’DA Jandarma komu-
tanlığına bağlı trafik timleri, okul 
servislerine yönelik denetim ger-
çekleştirdi.

2024-2025 eğitim öğretim sezo-
nun başlamasıyla birlikte, ilçede 
taşımalı eğitim kapsamında bulu-
nan öğrencilerin sağlıklı bir şekilde 
taşınmasını amaçlayan İlçe Jandar-
ma komutanlığına bağlı trafik tim-
leri, öğrenci taşıma hizmeti veren 
okul servisi sürücülerini denetime 
tabi tuttu. Denetimlerde şoförle-
rin zorunlu belgeleri, trafik suçları 
ile ilgili kayıtlarının kontrolü, araç-
ların emniyet kemeri, dur ve okul 
taşıtı levhaları, araç periyodik ba-
kımları, iç dış ve ışık donanımları, 
koltuk sayıları, güvenlik kamera-

ları, yangın tüpü, ilk yardım çan-
taları, yetki belgeleri uygunluk ve 
yeterlilik belgeleri teker teker in-
celenerek, araç sürücülerinin alkol 
ölçümleri yapıldı. yapılan denetim-
lerde herhangi bir olumsuzlukla 
karşılaşılmadı. Jandarma ekipleri, 
araç bakımlarının periyodik olarak 
yapılmasına özen gösterilmesi hu-
susunda sürücüleri uyardı. yapılan 
denetimlerde, öğrencilerin uyması 
gereken kurallar hakkında öğren-
cilere bilgi veren jandarma trafik 
ekipleri, özellikle öğrencilere emni-
yet kemeri takmaları konusunda 
uyarılarda bulundu. Servis dene-
timlerinin eğitim ve öğretim döne-
mi sonuna kadar periyodik olarak 
devam edeceği bildirildi.  İHA

Kemer Belediyesi 
Kültür Evi’nde sergi

Çöpe atılan telefonları
didik didik arayarak buldu
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MOTOSİKLET ile otomobilin çarpışması sonucu meydana gelen kaza-
da motosiklet sürücüsü yaralandı. Kaza; Antalya’nın Manavgat İlçesi Ka-
vaklı Mahallesi Şeyh Şamil Caddesinde Emniyet Müdürlüğü istikametine 
seyir halindeki Fatih Tekin’in kullandığı motosiklet ile 6542 sokaktan Şeyh 
Şamil Caddesine çıkan Ali Karamancı’nın kullandığı otomobilin Çarşamba 
Pazarı önündeki kavşakta çarpışması sonucunda meydana geldi. İHA

Dikkatsizlik kaza getirdi

Manavgat’ta sürücünün 
direksiyon hakimiyetini kaybet-
mesi sonucu kaldırımı aşan oto-
mobil, ayakkabı mağazasının 
kapısına dayandı. Kaza anı gü-
venlik kamerasına saniye sani-
yesine yansırken, aracın kaldırı-
ma çıktığı sırada bir yaya aracın 
altında kalmaktan dikkati saye-
sinde kurtuldu. 

Kaza; Antalya’nın Manavgat 
ilçesi Aşağı Hisar Mahallesi De-
mokrasi Bulvarı’nda meydana 
geldi. Sağlam A.’nın kullandığı 

07 ASU 938 plakalı otomobil ha-
reket ettiği sırada sürücüsü di-
reksiyon hakimiyetini kaybetti. 
Araç, kaldırımı aşarak ayakka-
bı mağazasının vitrinine çar-
parken, maddi hasarın oluştu-
ğu kazada şans eseri yaralanan 
olmadı.

Kaza anı ayakkabı mağazası-
nın güvenlik kamerası tarafın-
dan saniye saniye kaydedildi. 
görüntülerde otomobilin park 
yerinden hareket etmesi ve vit-
rine çarptığı anlar yer aldı. İHA

KAlABAlıK mekanlarda bulun-
mayı istemeyen veya otelde 
konaklamayı tercih etmeyen-
lerin tatil anlayışındaki deği-

şiklik, son yıllarda günlük ev kiralama 
yöntemini yaygınlaştırdı. Tatil masra-
fını azaltmak isteyen tatilcilerin, lüks 
tesislerdeki her şey dahil sistem yeri-
ne günlük kiralık evleri tercih etmeye 
başlamasıyla günlük kiralanan ev sa-
yısı arttı. Online ticaret platformları ile 
dünya genelinde hizmet veren popü-
ler uygulama üzerinden yayılan gün-
lük ev kiralama furyası, Türkiye’de çok 
sayıda kişiye gelir kapısı oldu. Antal-
ya’da turizm hareketliliğinin yoğun ol-
duğu ilçelerde eve göre ortalama 1500 
ile 10 bin lira arasında değişen günlük 
kiralama ücretleri, ev sahiplerine aylık 
100 bin lirayı aşan gelir sağlıyor. Bazı 
ev sahipleri, yaşadığı konutta kullan-
madığı odayı 700 liradan başlayan üc-
rete kiralıyor.

EV SAHİPLERİ İLE TATİLCİLERE 
CAZİP GELDİ

Ev sahiplerinin yüksek kazanç bek-
lentisiyle konutunu günlük kiraya ver-
mesi emlak sektörünü olumsuz etki-
ledi. Kira fiyatlarındaki artışın yanı 
sıra ev sahibi- kiracı anlaşmazlığı, ko-
nut stoku sıkıntısı sorunları oluştu. 
Emlakçıların kiralık ev arayanlara ko-
nut temin etmekte zorlandığı süreçte, 
‘ayakçı’ diye tabir edilen yetkisiz kişi-
ler, emlakçılık faaliyetine başladı. ‘Kor-
san’ emlakçı sayısının hızla artmasıy-
la ‘ayakçı’ diye tabir edilen kiralama 
sürecinde ev sahibi ile kiracıya aracı-
lık eden kişilerin faaliyetleri de çoğal-
dı. Konut satın alan yabancı sayısının 
artmasıyla konutunu turizm amaçlı ki-
ralayan, emlakçılık veya yatırım danış-
manlığı faaliyeti yürüten yabancı sayı-
sı da çoğaldı.

İZİNSİZ KİRALAMA CEZASI                        
100 BİN LİRA

Emlak sektöründeki sıkıntıların çö-
zümü ile günübirlik kiralanan evlerin 
denetimi amacıyla 1 Ocak’tan itibaren 

konutların turizm amaçlı kiralanma-
sı için Kültür ve Turizm Bakanlığı’ndan 
izin belgesi alınması zorunluluğu geti-
rildi. Yasa ile ‘Turizm Amaçlı Konut İzin 
Belgesi’ bulunan ev sahipleri konutla-
rını yerli veya yabancı kişilere tek se-
ferde 100 gün veya 100 günden daha 
kısa süreyle kiralayabilecek. İzin bel-
gesi bulunmaksızın turizm amaçlı ki-
ralanan konutları kiraya verenlere, ki-
ralama yapılan her bir konut için 100 
bin lira idari para cezası uygulanacak 
ve izin belgesi alarak faaliyette buluna-
bilmesi için 15 gün süre verilecek. Bu 
süre sonunda izin belgesi alınmaksızın 
turizm amaçlı kiralama faaliyetine de-
vam edenlere 500 bin lira idari para ce-
zası uygulanacak ve izin belgesi alarak 
faaliyette bulunabilmesi için bir kez 
daha 15 günlük zaman tanınacak.

İZİNSİZ 4’TEN FAZLA KİRAYA 
VERENE 1 MİLYON CEZA

İzin belgesi sahibinden kiraladığı tu-
rizm amaçlı konutu, kendi ve hesabı-
na üçüncü kişilere kiraya verenler hak-

kında her bir sözleşme için 100 bin lira 
idari para cezası uygulanacak. Kendi 
adına mesken olarak kullanmak ama-
cıyla kiraladığı konutu, turizm amaçlı 
kiraya verenler ile izin belgesi olmayan 
konutların turizm amaçlı kiralanma-
sına aracılık edenler hakkında her bir 
sözleşme için 100 bin lira idari para ce-
zası verilecek. İzin belgesi bulunmak-
sızın turizm amaçlı kiralama faaliyet-
lerine devam edenler ile her defasında 
100 günden fazla süreli kira sözleşme-
si yapmasına rağmen ilk sözleşme ta-
rihinden itibaren 1 yıl içinde aynı ko-
nutu 4 defadan fazla kiraya verenler 
hakkında 1 milyon lira ceza verilecek. 
Yasanın uygulanmaya başlamasıyla 
Türkiye genelinde ‘Turizm Amaçlı Ki-
ralanan Konut İzin Belgeli Konut’ sayı-
sı 29 bin 637 oldu. Valilik bünyesinde 
kolluk kuvvetleri ile bakanlık yetkili-
lerinden oluşturulan ekip, izin belge-
siz konutunu günübirlik kiralayanların 
belirlenmesi için çalışmalarını yoğun-
laştırdı.

Antalya’da ise ‘Turizm Amaçlı Konut 

İzin Belgesi’ başvurusu yapılan yakla-
şık 13 bin konuttan 7 bin 986 izin bel-
gesi verildi. Belgelerini alan ev sahiple-
ri konutuna asıp turizm faaliyetlerine 
başladı. Kolluk kuvvetlerine gelen şi-
kayet ile bakanlığa yapılan ihbarı de-
ğerlendiren ekipler, online ticaret plat-
formları ile dünya genelinde hizmet 
veren popüler uygulamalardaki ilan-
ları da incelemeye başladı. İl Kültür ve 
Turizm Müdürlüğü personelleri inter-
net ortamındaki ilanları titizlikle ince-
leyip, izin belgesiz günübirlik kiralama 
yapanların tespiti için çalışma yürü-
tüyor.

EN FAZLA MUĞLA’DA

Kültür ve Turizm Bakanlığı verilerine 
göre, turizm amaçlı kiralanan izin bel-
geli konutların bazı illerdeki sayısı şöy-
le: “İstanbul 2 bin 17, Ankara 163, İz-
mir 2 bin 16, Muğla 9 bin 11, Trabzon 
810, Aydın 653, Balıkesir 1169, Bursa 
146, Çanakkale 534, Edirne 1323, Mer-
sin 368, Kocaeli 356, Rize 108, Sakarya 
1799, Bartın 137.” dHa

KOnYAAlTı var-
yantı üzerinde ya-
maç paraşütü yapan 
bir kişi, ağaçlara ta-
kılı kaldı. Olay, saat 
18.00 sıralarında An-
talya’nın Konyaaltı 
Sahili üzerindeki var-
yant seyir terasında 
meydana geldi. Edi-
nilen bilgilere göre, 
Mustafa isimli para-
şütçü, yasak olmasına rağmen varyant se-
yir terasına çıkarak yamaç paraşütü ile at-
lama girişiminde bulundu. Paraşütçü tam 
havalanacağı esnada rüzgarın etkisiyle den-
gesini kaybederek yaklaşık 20 metre yüksek-
likte olan uçurumda bulunan ağaçlara takıl-
dı. Olayı gören vatandaşlar durumu 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne bildirdi. İhbar üzerine böl-

geye polis ve itfai-
ye ekipleri sevk edil-
di. Olay yerine gelen 
itfaiye ekipleri ha-
lat yardımıyla para-
şütün takıldığı böl-
geye ulaştı. Arama 
çalışmalarına başla-
yan itfaiye ekipleri, 
paraşütçü kendi im-
kanları ile kurtuldu-
ğunu ve terasa çıktı-

ğını öğrenince, paraşütü bulunduğu yerden 
aldı. Öte yandan Mustafa isimli kişinin pa-
raşütünü bırakıp olay yerinden kaçtığı iddia 
edildi. Sedat Baran isimli vatandaş yaşanan 
anı şöyle anlattı: “Paraşütçü arkadaş teras-
tan havalanmaya çalışırken rüzgarı ayarla-
yamadı ve dengesini kaybedip düştü. Ondan 
sonra ne oldu bilmiyorum.”  İHA

Günübirlik kiralık 
evlere yoğun ilGi
Günübirlik kiralama için ‘Turizm Amaçlı Konut İzin Belgesi’ bulunan konut sayısı, Türkiye genelinde 29 bin 637 oldu. 

İzin belgeli konut sayısında Muğla 9 bin 11 konutla ilk sırada, Antalya 7 bin 986 konutla ikinci sırada yer aldı

FAlEzlERDE deniz manzarası izleyen 
bir kişi dengesini kaybedip düştü. Olay, 
Muratpaşa ilçesinin Kışla Mahallesi Ya-
vuz Özcan Parkı’ndaki falezlerde meyda-
na geldi. 45 yaşlarında, yabancı uyruk-
lu olduğu öğrenilen ve üzerinden kimlik 
çıkmayan erkek, parkta ‘kadınyarı’ ola-
rak bilinen yerde korkuluklara yasla-
nırken dengesini kaybedip yaklaşık 30 
metre yükseklikteki falezlerden düştü. 
Çevredekilerin ihbarıyla bölgeye ekip-
ler sevk edildi. Kurtarma aracı ile bölge-
ye gelen itfaiye ekibi, makaralı halatla 
falezlerdeki boşluktan inerek, hareket-
siz yatan kişiyi kaşık sedye ile yukarıya 
taşıdı. Ağır yaralı kişi, sağlık ekiplerinin 
müdahalesinin ardından Antalya Eği-
tim ve Araştırma Hastanesi’ne kaldırıldı. 
Sokaktan geçerken olayı gören Himmet 
Arı, “Ben karşıdan geliyordum, arkadaş 
da köprünün diğer tarafında duruyordu. 
Elinde sigara olduğunu fark ettim. Elin-
deki sigaradan bir nefes aldıktan sonra 
demir korkuluklara yaslandı. Daha son-
ra aşağıya düştü. Tahminimce yabancı 
bir şahıstı, madde kullanmış olabilir na-
sıl olduğunu bilmiyorum” diye konuş-
tu. dHa

KEnTSEl dönüşümdeki boş bir bina-
da yangın çıktı. İtfaiye ekiplerinin mü-
dahalesiyle yangın kontrol altına alınır-
ken, dairedeki eşyalar kullanılamaz hale 
geldi. Yangın anı vatandaşlar tarafın-
dan kaydedildi. Yangın, Muratpaşa ilçe-
si Gençlik Mahallesi ışıklar Caddesi’nde 
bulunan 5 katlı bir binanın 4’üncü katın-
da saat 20.00 sıralarında çıktı. Yangına 
müdahale eden ekipler, yarım saatlik ça-
lışmanın ardından alevleri kontrol altı-
na aldı. Yangının çıktığı dairede bulunan 
eski ev eşyaları yanarak kullanılamaz 
hale geldi. Olayın ardından polis, yangı-
nın çıkış nedenini belirlemek üzere ince-
leme başattı.  İHA

Manzarayı izlerken 
falezlerden düştü

Binada çıkan
yangın korkuttuÖldürüp kaza süsü vermişler

GEÇEN hafta cumartesi günü 
bir kişi, 112 Acil Çağrı Merke-
zi’ni arayarak Gündoğmuş ilçesi 
Köprülü Mahallesi Hacı Beleni 
mevkiinde uçurumda bir ceset 
gördüğünü söyledi. İhbarla böl-
geye sağlık ve jandarma ekipleri 
sevk edildi. Uçurumdan çıkarılan 
cesedin Mustafa Keyik’e ait oldu-
ğu ve tüfekle başının arkasından 
vurulduğu tespit edildi. Mustafa 
Keyik’in kamyoneti de uçurumun 
kenarında yolda yamaca çarpmış 
olarak bulundu.

Gündoğmuş Cumhuriyet 

Başsavcılığı tarafından başlatılan 
soruşturma kapsamında Antalya 
İl Jandarma Komutanlığı JASAT 
ekiplerinin desteğiyle Gündoğ-
muş İlçe Jandarma Komutanlı-
ğı’nın yaptığı araştırmada, eski 
din görevlisi Mustafa Keyik’in 
bir süredir M.S. ile gönül ilişkisi 
yaşadığı belirlendi. Jandarma 
tarafından M.S. ve 7 şüpheli 
gözaltına alındı.Jandarmada ifa-
deleri alınan şüphelilerin verdiği 
bilgiler sonucunda Mustafa Ke-
yik’in, M.S., amcası Fedai Solak 
ve kuzeni Tolga Solak tarafından 

planlanarak öldürüldükten sonra 
cesedinin uçurumdan atıldığı 
belirlendi. Şüphelilerin olayı kaza 
gibi göstermek için Mustafa Ke-
yik’in kamyonetini, cansız bedeni 
uçurumdan attıkları noktada, 
yolun yamacına çarptırıp kaç-
tıkları tespit edildi. Jandarmada 
işlemleri tamamlanan şüpheliler, 
Gündoğmuş adliyesine sevk 
edildi. Sulh ceza hakimliğine çı-
karılan şüphelilerden M.S., Fedai 
Solak ve Tolga Solak tutuklandı, 
diğerleri adli kontrol şartıyla 
serbest bırakıldı. DHA

Paraşüt asılı kalDı
ekİPler alarMa geçtİ

kaldırımı aştı mağazaya daldı
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Yurttan
kısa kısa

Fenomenlere 
reklam cezası

TİCARET Bakanlığı Reklam Kurulu, 
‘örtülü reklam’la gelir elde eden başta 
fenomenler olmak üzere dijital mecra-
lar üzerinden gerçekleştirilen reklam 
ve benzeri paylaşımlar ile ilgili yılın ilk 
8 ayında 89 milyon 59 bin 840 TL idari 
para cezası uyguladı. Geçen yıl bir 
fenomene uygulanan idari para cezası 
347 bin 128 lira iken 2024’te 550 bin 
59 lira oldu.

Zonguldak’ta 
keserli cinayet

ZONGULDAK’IN Çaycuma ilçesinde 
Ali Genç’i (78) başına keserle vurarak 
öldüren Fikret Canbaz’ın (28) tutuklu 
yargılandığı davada mütalaasını 
veren savcı, sanığın ‘canavarca hisle 
tasarlayarak kasten öldürme’ suçun-
dan ağırlaştırılmış müebbet, ‘nitelikli 
hırsızlık, konut dokunulmazlığının 
ihlali, mala zarar verme’ suçundan 15 
yıla kadar hapsini istedi. 

İstanbul’da baraj 
seviyeleri düştü

İSTANBUL’DA son günlerde etkili 
olan sağanak yağışlara rağmen baraj-
lardaki su seviyesinin düşüşü devam 
ediyor. İSKİ verilerine göre dün baraj-
ların doluluk oranı yüzde 40’ın altına 
düşerek yüzde 39.84 olarak ölçüldü. 
Son aylarda oldukça düşük doluluk 
oranına sahip olan Alibeyköy baraj 
gölünde doluluk oranı ise yüzde 10’un 
altına düşerek 9.73 olarak belirlendi.

1 milyon fidan 
dikimi yapılacak

İZMİR Valisi Süleyman Elban, Kar-
şıyaka ilçesinde 15 Ağustos tarihinde 
çıkan orman yangını ile ilgili, “2024 
sonuna kadar 500 bin fidan ve 2025 
yılı Mart ayına kadarlık dönemde ise 
600 bin olmak üzere 1 milyon 100 bin 
fidan dikerek ve 8 ton tohum atarak, 
2025 Mart ayı itibarıyla bu yanan 
bölgedeki ağaçlandırma çalışmalarını 
tamamlamayı düşünüyoruz” dedi.

Polis ekibine 
silah doğrulttu

BURSA’DA, evinde yüksek ses-

le müzik dinleyen İsmet Kahrı-

man (45), komşularının şikayeti 

üzerine gelen polis ekiplerine 

pencereden silah doğrulttu. Şüp-

heli silahı doldur-boşalt yapınca 

polis, bölgeye takviye ekip istedi. 

Şüpheli, Polis Özel Harekat ekip-

leri tarafından eve düzenlenen 

operasyonla yakalanıp gözaltına 

alındı. Olayla ilgili soruşturma 

başlatıldı. 

Arılara yapay 
zekalı koruma

ORTA Doğu Teknik Üniversite-

si’nde gerçekleştirilen TÜBİTAK 

destekli projede, nesli tehlike 

altındaki arılar yapay zeka ve 

dijital teknoloji kullanılarak iz-

lendi. Çalışma sonucunda arıda 

verim düşüklüğüne yol açan 

varroa (parazit) ile mücadelede 

kullanılan ‘lityum tuzu’ ile ‘amit-

raz’ ilacının arıların davranışını 

değiştirip kovan sağlığını tehdit 

ettiği ortaya çıktı.

Yunanistan itti 
Türkiye kurtardı

MUĞLA’NIN Datça ilçesi 

açıklarında can salı içerisinde bir 

grup düzensiz göçmen olduğu bil-

gisinin alınması üzerine bölgeye 

Sahil Güvenlik botu sevk edildi. 

Görevlendirilen Sahil Güvenlik 

Botu tarafından Yunanistan 

sahil güvenlik unsurlarınca Türk 

Karasularına geri itilen can salı 

içerisindeki 13 düzensiz göçmen 

(beraberinde 3 çocuk) kurtarıldı.

DHA-İHA

Her şey için kavga ettiğimiz Türkiye’de, 
son yıllarda bir de TAG için kavga etme-
ye başladık. TAG’ın açılımı ‘Tek Araçla 

Gidelim’. Bu bir kampanya, sivil bir oluşum, 
bir platform filan değil. Aslında bir sermaye 
örgütü… Kendini ‘ulaşım devi’ olarak lanse 
eden bir şirket… Sokaklardaki scooterlardan ta-
nıdığımız Martı’nın, ulaşım dünyasına soktuğu 
yeni bir sistem. Martı TAG diye anılıyor. Aynı 
aracı birden fazla müşteri bölüşüyor. Yani 
parayı, maliyeti kırışıyor. Taksicilerle TAG’cılar 
arasında pazar kavgası var son yıllarda. Çünkü 
Martı isimli şirket, TAG uygulamasıyla aslında 
taksicilik yapıyor. Fakat bunun bir kanunu, tü-
züğü, genelgesi, yönetmeliği yok. Bu durumda 
da yapılan işin adı, ‘korsan taksicilik’.

ULAŞIM RANTI İÇİN KAVGA
Aslında arkasına iktidarı alan büyük serma-

yenin, arkasına iktidarı almaya çalışan küçük 
sermayeyi yutma çabasıdır bu. Taksi baronları, 
beyleri devreden çıkarılacak, meydan büyük 
sermayeye, para babalarına kalacak. Şimdi 
son derece ideal gibi görünen, keseye uygun 
bir sistem olarak lanse edilen TAG’ı o zaman 
göreceğiz işte. Kavga büyük. Kent içi ulaşım 
pazarına scooterlarla dalan büyük sermaye, 
şimdi de TAG üzerinden taksici milletine yü-

rüyor. ‘Paylaşımlı ula-
şım’ denilen TAG’ın 
yasallaşması için 
kamuoyu yaratılıyor, 
bu işten faydalanan, 
küçük paralar kazanan 
bir kitle oluşturulma-
ya çalışılıyor. Yani 
TAG sayesinde, özel 
aracını, binek otomo-
bilini taksi gibi işleten, 
bundan para kazanan 
bir güruh ortaya çıktı. 
Taksiciler de iktidarın 
eşiğini aşındırıyor. Ön-
lem alınmasını, engel 
olunmasını istiyor. 

MARTI’DAN ÇETİN’E ZILGIT
Antalya Şoförler Odası Başkanı Mehmet 

Ali Alkan, durak başkanlarını da yanına alarak 
AKP İl Başkanı Ali Çetin’i ziyaret etti. Bu 
ziyaret Martı TAG sermayesini fena kızdırdı. 
Sosyal medya hesabından, “Ak Parti Antalya İl 
Başkanı Sayın Ali Çetin’in, Mehmet Ali Altan 
isimli rüşvet suçundan 5 yıl hapis cezası almış 
taksi lobisi temsilcisi ile görüşmesi 210 bin 
şoför ve 5 milyon kullanıcısı olan camiamızı 

fazlasıyla üzmüştür. 
Sokakta bize saldıran, 
ailelerimiz ile birlikte 
800 bin kişilik ca-
miamızın ekmeği ile 
oynayanlarla bir arada 
görmek TAG ailesini 
derinden yaralamıştır” 
diye şarladılar. 

ERİŞİM ENGELİ 
İSTİYORLAR

Peki Antalya 
Şoförler Odası, AKP İl 
Başkanı Çetin’i niye 
ziyaret etti?  İstanbul 
14. Asliye Ticaret 
Mahkemesi, Martı 

TAG uygulamasının haksız rekabete yol açtığı 
ve korsan taşımacılık yaptığı yönünde karar 
aldı. Bu karar şu an havada duruyor. Taksiciler, 
Erişim Sağlayıcıları Birliği’ne müzekkere yazı-
larak, bu korsan uygulamanın acilen kapatıl-
masını ve mahkeme kararının hızla uygulana-
rak Martı TAG’a erişimin engellemesini istiyor. 
Ali Çetin’den bu konunun ilgili bakanlıklara 
iletilmesi ve randevu alınması konusunda 
destek istediler.

CAnıMızA TAG ETTİ

TAG mevzusu açılmışken, gözümüze 
takılan birkaç şikayeti de aktaralım. AKP 
İl Başkanı’na parmak sallayan Martı 

TAG açıklamasının altına yorum yapan Engin 
Gündoğdu, “Yanlış şekilde park edilen, yola 
bırakılan martılar yüzünden trafiğin aksadığını 
ne zaman fark edip bir önlem alacaksınız. 
Sokak aralarında dönüşleri ya da parkları 
imkansız hale getiren sistemsel sıkıntıyı çöz-

meye çalışmanızı rica ediyorum. Siyasi işlere 
sonra el atarsınız” diyor mesela. 

GÖRME ENGELLİLERE EZİYET
Görme engellilerin derdi daha da büyük, 

daha önemli, daha acil. Altınokta Körler 
Derneği Antalya Şubesi’nden Ahmet Oktay, 
“Gençlerimizin kullanmış olduğu scooter 
taşıtlarının kılavuz çizgilerinin üstünde bıra-
kılmasını doğru bulmuyoruz” çağrısı yapıyor. 

Bu araçların oraya buraya park edilmesi 
gerçekten büyük bir sorun. Öncelikle engelli-
lerin, genel olarak da hepimizin hayatını zora 
sokan, engelleyen bir tehdit haline geldiler. 
Burhan Sünbül adlı vatandaşın feryadı da 
meselenin başka bir boyutunu özetliyor: “Siz 
önce haksız yere kredi kartlarımızdan çektiği-
niz parayı ödeyin. Kurucunuza olayı yazdığı-
mızda engelledi”...

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

MArTılArA SİMİT ATMAYın!

14 Büyükşehir Be-
lediyesi’nin su 
ve kanalizasyon 
idareleri Antal-

ya’da buluştu.  ‘İklim değişik-
liğine uyumda su yönetimi’ 
konulu toplantıya CHP Yerel Yönetim-
ler ve Dirençli Kentlerden Sorumlu Ge-
nel Başkan Yardımcısı Gökan Zeybek 
de katıldı. Büyükşehir Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek, küresel iklim deği-
şikliğine bağlı su kaynaklarının azal-
ması, kuraklık riski, su taşkınları ve 
seller, su tüketim miktarının artması, 
su kayıp kaçakları, atıksu arıtma sis-
temlerinde yaşanan sorunlar ve artan 
maliyetler gibi nedenlerle sürdürülebi-
lir su yönetiminin daha kritik bir önem 
kazandığını belirtti. 

ELEKTRİKTE KDV DÜŞÜRÜLSÜN 

Hükümetten elektrikte KDV’nin yüz-
de 1’e düşürülmesini talep ettikleri-
ni ancak bir sonuç elde edemediklerini 
dile getiren Başkan Böcek, elektrik gi-
derlerini düşürmek ve nötr karbon he-
define ulaşmak amacıyla hayata ge-
çirdikleri temiz enerji yatırımlarıyla 
toplam 53 megawat kurulu güçte, 
145 bin hanenin elektrik tüketimine 
eşdeğer enerji ürettiklerini anlattı.

‘ALT YAPIYA YATIRIM YAPIYORUZ’

Antalya’da 3605 km gibi rekor dü-
zeyde içme suyu hattı yaptıklarını 
belirten Başkan Böcek “Toplam 633 
km kanalizasyon hattı yaptık. Bu 
dönemde iklim değişikliğine uyum 
kapsamında yağmur suyu hatları-
nın yapımına ağırlık veriyoruz. Su 
tüketiminin en çok olduğu tarım 
arazilerinde ilk defa dönemimizde 
başlattığımız kapalı devre sulama te-
sisi sayımızı 25’e çıkardık. Yine ilk 
defa Korkuteli Atıksu Arıtma Tesi-
si çıkış sularını, tarımsal sulamaları 
için çiftçimize ulaştırdık. Su kayıp ve 
kaçaklarının önlenmesine yönelik 
içme suyu izleme ve yönetimi SKA-
DA sistemini güçlendiriyoruz. Yani 
birileri Antalya’da 20 belediyenin 
18’ini kaybetmenin verdiği şaşkın-
lıkla basın mensuplarının karşısına 

çıkıp her ne kadar altyapıya hiçbir ya-
tırım yapmadığımızı söyleseler de top-
lamda güncel maliyetle 14 milyar 948 
milyon TL yatırım yaptık” dedi. 

Tüm bu başarılı çalışmalar sayesin-
de denizlerin temizliğinin göstergesi 
olan Mavi Bayrak sayısı Türkiye’de 567 

iken, Antalya’da 233’e çıkardıklarını 
vurgulayan Başkan Böcek, “Dünyanın 
en fazla mavi bayrağının olduğu kent 
konumundayız. Kısacası biz suyun 
önemini biliyoruz. Ekonominin zor bir 
dönemden geçtiği bu günlerde yaşa-
mın temel kaynağı olan sudan ve suya 

olan yatırımlardan şartlar ne 
olursa olsun asla vazgeçmeyece-
ğiz. Azimle gururla 5 yıl daha bu 
bilinçle çalışmalarımıza devam 
edeceğiz” diye konuştu. 

CHP’YE OLAN GÜVENİ DAHA 
İLERİ GÖTÜRMELİYİZ

CHP Yerel Yönetimler ve Di-
rençli Kentlerden Sorumlu Genel 
Başkan Yardımcısı Gökhan Zey-
bek, toplumun CHP belediyecili-
ğinden en başta kamuda israfın 
durdurulmasını beklediğini ifa-
de ederek, “Devlet malına, dev-
letin parasına kendi paramızdan 
daha fazla özen göstermeliyiz. 
Sizlerin belediyelerde yapmış ol-
duğunuz üstün çalışmaların so-
nucunda Bursa, Manisa,  Denizli 
CHP tarafından kazanıldı, Türki-
ye’de neredeyse her iki ilçeden 
bir tanesi CHP’li belediye tarafın-
dan yönetiliyor. Toplumun bize 
duymuş olduğu güveni daha ile-
ri götürmemiz gerekiyor” diye 
konuştu. 

DEPREM BÖLGESİ DE ELE 
ALINACAK

Gökhan Zeybek toplantının konu 
başlıklarından bir tanesinin deprem 
riski taşıyan bölgelerdeki hızlı altyapı 
yatırımlarının yenilenmesi olduğunu 
belirterek, “Deprem bölgesinde hala ni-
telikli ve temiz içme suyuna ulaşama-
yan depremzede vatandaşlarımız bu-
lunuyor. Antalya’daki bu çalıştayla 
bütün büyükşehir belediyelerinin dep-
rem bölgelerindeki sorunların gideril-
mesi konusunda kaynak, insan gücü, 
ekipman araç, proje desteklerini de ko-
nuşacak olmalarının önemli olduğunu 
düşünüyorum” ifadelerini kullandı.

FİNANSMANA ERİŞMEDE                 
SIKINTI VAR 

Alt yapı yatırımları konusunda su ve 
kanalizasyon idarelerinin finansmana 
erişme, kredi kullanma konusunda ya-
şadığı zorlukların da toplantıda ele alı-
nacağını kaydeden Zeybek, “Suyun tü-
ketimindeki KDV oranını yüzde bire 
indirip, suyun kullanılmasında, getiril-
mesinde, pompalanmasında, arıtılma-
sında, atık suyun bertaraf edilmesi ve 
arıtarak deşarj edilmesinde, kullanılan 
enerjinin maliyetinde belediyeleri en 
yüksek ücrete tabi sanayi tesis statüsü-
ne koyuyor olmalarını anlamak müm-
kün değildir” diye konuştu.

Sudan da vazgeçmeyeceğiz
suya yapılan yatırımdan da

BüYükşehİr BeledİYe BAşkAnı MuhİTTİn Böcek’Ten neT MesAj:

İklim Değişikliğine Uyumda Su Yönetimi başlıklı toplantıda konuşan Başkan Böcek 
“Ekonominin zor bir dönemden geçtiği bu günlerde yaşamın temel kaynağı olan 

sudan ve suya olan yatırımlardan şartlar ne olursa olsun asla vazgeçmeyeceğiz” dedi

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Bö-
cek, yerel seçimlerin ardından AK Parti İl Baş-
kanı Ali Çetin’in kendisine yönelik eleştirilerin 
hatırlatılması üzerine “Ben kendisinden ‘İstifa 
ediyorum’ diye açıklama bekliyordum. Sanırım 
il başkanlığını kurtaramayacak, yakında seçim-
leri var” dedi.

 Muhittin Böcek, “Çetin’in basın toplantısı 
düzenlediğini duydum. Hatta sosyal medyada 
da yayınladım. Ben, Ali Çetin çıkacak ‘Sevgili 
Antalyalılar Yörük çocuğunu bağrına bastı 
ve 20 belediyenin 18’ini kaybettik. O yüzden 
istifa ediyorum’ diye bir açıklama beklerken, 
şaşkınlıkla çıktı. Sanırım il başkanlığını kurtara-
mayacak, yakında seçimleri var” dedi.

Başkan 
Böcek’ten 

Çetin’e 
gönderme
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Dünyadan 
kısa kısa

Lübnan’a saldırı: 
10 ölü, 29 yaralı

İSRAİL ordusu, Lübnan’ın güneyine 
ve doğusundaki Bekaa bölgesine kap-
samlı saldırılar gerçekleştirdi. Lübnan 
Sağlık Bakanlığı, ülkenin güneyindeki 
saldırılarda 10 kişinin hayatını kaybet-
tiğini, 29 kişinin yaralandığını aktardı. 
İsrail ordusu, Hizbullah’ın ülkenin 
kuzeyindeki Safed şehrine 40 roket 
ateşlediğini, roketlerden bazılarının 
imha edildiğini aktardı.

Yunanistan’da 
tekne battı: 3 ölü

YUNAN sahil güvenliği, olayda 3 
göçmenin hayatını kaybettiğini, en az 
25 göçmenin de kaybolduğunu açıkla-
dı. Şu ana kadar 5 göçmenin kurtarıl-
dığını bildiren Yunan yetkililer, adanın 
kuzeybatısındaki Agios Isidoros’un 
kayalık kıyılarında 4 sahil güvenlik 
teknesi ve bir helikopterin katılımı ile 
arama kurtarma çalışmalarının sürdü-
ğünü aktardı.

Sırbistan:  
Köle değiliz

SIRBİSTAN Cumhurbaşkanı 
Aleksandar Vucic, New York’ta dü-
zenlenen Birleşmiş Milletler (BM) 79. 
Genel Kurulu’na hitap etti. Sırbistan 
Cumhurbaşkanı Aleksandar Vucic, 
Birleşmiş Milletler 79. Genel Kuru-
lu’nda yaptığı konuşmada, “Yıllardır 
Rusya yüzünden Balkanlar’da savaş 
çıkaracağımızı iddia ederek yalan 
söylüyorlar. Biz ABD’nin de Rusya’nın 
da kölesi değiliz” dedi.

İngiltere’den 
‘ayrılma’ çağrısı

İNGİLTERE Başbakanı, İsrail-Hizbul-
lah arasındaki çatışmaların şiddetlen-
mesine ilişkin açıklamasında İngiliz 
vatandaşlarının Lübnan’dan ayrılma-
ları çağrısı yaparak, “Şimdi ayrılma 
zamanı” dedi. İngiltere Savunma 
Bakanlığı ise İngiliz vatandaşlarının 
muhtemel tahliyesi durumunda Gü-
ney Kıbrıs’taki üslerde bulunan 500 
askere ek 700 asker daha gönderilece-
ğini açıkladı.

Ekvador’da 
orman yangını

EKVADOR’UN Başkenti Qui-

to’nun Guapulo bölgesinde baş-

layan orman yangını nedeniyle 

gökyüzü dumanla kaplandı. 

Devlet Başkanı Daniel Noboa, 

çok sayıda konutu tehdit eden 

yangınla mücadele için orduyu 

görevlendirdi. Yangın nedeniyle 

en az 100 evin tahliye edildiği ve 

2 itfaiyecinin yaralandığı öğre-

nilirken herhangi bir can kaybı 

bildirilmedi.  

2 BM çalışanı 
yaşamını yitirdi

BİRLEŞMİŞ Milletler Mülteciler 

Yüksek Komiserliği (UNHCR) 

Lübnan ofisi, İsrail’in saldırıla-

rında 2 çalışanının hayatını kay-

bettiğini duyurdu. UNHCR’den 

yapılan açıklamada, “UNHCR 

olarak meslektaşlarımızın öldü-

rülmesinden büyük bir üzüntü 

duyuyoruz ve ailelerine ve 

sevdiklerine en derin başsağlığı 

dileklerimizi iletiyoruz” denildi. 

Dmitriy Peskov: 
Ölümcül bir hata

KREMLİN Sözcüsü Dmitriy Pes-

kov, Ukrayna Devlet Başkanı Vla-

dimir Zelenskiy’in Moskova’nın 

‘barışa zorlanması’ gerektiğine 

yönelik açıklamalarının yanlış 

olduğunu ifade ederek, “Böyle 

bir tutum ölümcül bir hatadır. 

Kiev rejimi için kaçınılmaz olarak 

sonuçları olacak derin bir yanıl-

gıdır” dedi. Rusya’nın barış iste-

diğini dile getiren Peskov, bunun 

‘zorla’ olamayacağını söyledi. 

DHA-İHA

YAZ yağışlarının azlığı ve kurak-
lık nedeniyle Konyaaltı ilçesinde-
ki Doyran Baraj Göleti’nin su seviye-
si azaldı. Göletin büyük bölümünde 
kuraklıktan toprağın çatladığı gö-
rüldü, derin alanlarında az miktar-
da su birikintisi kaldığı gözlendi. Böl-
genin tarımsal sulama ihtiyacının 
bir bölümünü karşılayan göleti bes-
leyen kaynaklardan birine HES ya-
pılmasının planlanmasına mahalle-
li tepki gösterdi. Bölgede yaşayanlar 
göleti besleyen kaynaklara HES ya-
pılmasını istemediklerini söyledi. Gö-
lette bir araya gelen mahalleliye si-
yasi parti temsilcileri, muhtarlar da 
destek verdi. Doyran Mahalle Muh-
tarı Mehmet Akkaya, 12 mahallenin 

tarım arazilerini sulama ihtiyacının 
göletten karşılandığını anlattı. Göle-
tin tarımsal üretim açısından önemi-
ni belirten Akkaya, HES yapılmasını 
istemediklerini söyledi. CHP Antal-
ya Milletvekili Cavit Arı, Antalya’da 
en çok bilinen Doyran Göleti’nde bu 
sene kuraklıktan dolayı su seviye-
sinin azaldığını vurguladı. Göletin 
12 bin dönüm tarım arazisinin sula-
ma ihtiyacını karşılamasından dola-
yı üreticiler açısından önemini vur-
gulayan Arı, yapılması düşünülen 
HES’in bölge halkı tarafından isten-
mediğini belirtti.

8 EKİM’DE TOPLANTI YAPILACAK 

Arı, şunları söyledi: “Bir firma ta-

rafından HES projesine ÇED rapo-
ru alınması için bölge halkının bil-
gilendirilmesi amacıyla 8 Ekim’de 
toplantı yapılacak. Bu toplantı çağ-
rısı nedeniyle bölgedeki muhtarlar 
ve vatandaşlar HES projesinden ha-
berdar oldu. Bölge halkı HES’e kar-
şı olduğunu belirtti. Bizler bölgede 
HES’e karşıyız. Çiftçilerin su kaynağı-
nın azaldığı dönemde su kaynağının 
HES amacıyla alınacağını öğreniyo-
ruz. Kaynaktan itibaren 10 kilomet-
relik güzergahta su, borular içerisine 
alınacak. Borular içerisinde santral-
de elektrik üretilecek. Elektriğe ih-
tiyaç var ama günümüz koşulların-
da bölgede güneş enerjisiyle elektrik 
problemi çözülebilir diye konuştu. 
Göletin tarımsal üretime katkısını 
anlatan Arı, suyun mineralli yapısı 
nedeniyle üretilen patlıcanın tat ve 
aroma yapısının farklı olduğuna de-
ğindi. Arı, HES yapımının patlıcan ve 
diğer tarımsal ürünlerin üretimini 
olumsuz etkileyeceğini söyledi. CHP 
Antalya Milletvekili Mustafa Erdem 
ise göletteki suyun 12 mahallenin ih-
tiyacını karşıladığını, bölge için ha-
yati önem taşıdığını anlattı. Yeniden 
Refah Partisi Konya Milletvekili Ali 
Yüksel, bölge halkının HES yapımına 
karşı olduğunu belirtti.   DHA

ANTALYA Ticaret 
Borsası (ATB) Ey-
lül ayı Meclis Top-
lantısı gerçekleş-

tirildi. Toplantıda konuşan 
ATB Başkanı Ali Çandır, tarı-
mın, 2025 yılında uygulanacak orta 
vadeli programın diğer 6 başlığında 
doğrudan ya da anlamlı bir dolaylı-
lıkla da olsa olmadığını vurgulayan 
Başkan Çandır, “Tabii ki bu bizde bir 
hayal kırıklığı yaratmıştır. Özellikle 
yatırım ortamının iyileştirilmesi bö-
lümünde sektörümüzün kapasite ar-
tışı için yeni yatırım motivasyonunu 
artıracak bir hamle beklentimiz var-
dı. Bunu, ilgili merciiler için hazırla-
yıp gönderdiğimiz raporda özellikle 
talep etmiştik. Çok önemseyip sürekli 
gündemde tuttuğumuz istihdam baş-
lığında da sektör olarak yokuz” dedi. 
2024 yılı Nisan-Mayıs-Haziran ayla-
rını kapsayan 2’nci çeyrek ekonomik 

büyüme rakamlarına göre, ülke eko-
nomisinin reel olarak 2’nci çeyrek-
te uzun dönem ortalaması olan yüz-
de 4.8’in yaklaşık yarısı kadar yüzde 
2.5 büyüdüğünü belirten Çandır, “İz-
lenen kısıtlayıcı ekonomik programın 
ilk işareti diyebiliriz. Yani 3. ve 4. çey-
reklerde daha düşük bir büyüme uz-
manların genel beklentisi olarak kar-

şımıza çıkmaktadır” dedi.

EKONOMİK OLARAK KÜÇÜLDÜK 

Ülke ekonomisi ve tarımın Antal-
ya’nın iş hayatına ve tarımsal faali-
yetlerine yansımasının yılbaşından 
bu yana ülke ortalamasının altın-
da seyrettiğini belirten Ali Çandır 
“Özellikle aylık ve 3’er aylık dönem-

lerde yayınlanan şirket, kredi, çek-se-
net ve ihracat gibi Antalya verilerinin 
ülke ortalamasından olumsuz yön-
de ayrıştığını görüyoruz.  Temmuz ve 
Ağustos aylarına ilişkin verilerin de 
benzer eğilimini koruduğunu söyle-
yebiliriz” dedi. 

ATB öncülüğünde TOBB’un deste-
ğiyle ‘Sizin Oraların Nesi Meşhur?’ 
sloganıyla 9-13 Ekim tarihlerinde Yö-
resel Ürünler Fuarı YÖREX’i düzenle-
yeceklerini ve Anadolu’nun doğusun-
dan batısına, kuzeyinden güneyine 
yöresel ve coğrafi işaretli tüm zengin-
liklerimizi 13. kez bir araya getirecek-
lerini belirten Başkan Çandır, “Tüm 
hemşerilerimizi, çocuklarımızı, genç-
lerimizi, memleket hasreti çekenler 
ve kentimize gelen yerli ve yaban-
cı misafirlerimizi, 10.00-20.30 saat-
leri arasında ANFAŞ Fuar alanında 
gerçekleşecek olan 13.YÖREX’e bekli-
yoruz” dedi. 

YÖREX’E davEt vaR
Antalya Ticaret Borsası (ATB) Meclis Toplantısı’nda konuşan Başkan Ali Çandır, “Tüm hemşerilerimizi, çocuklarımızı, 

gençlerimizi, memleket hasreti çekenler ve kentimize gelen yerli ve yabancı misafirlerimizi, 13.YÖREX’e bekliyoruz” dedi

SİMRU
SİLAHTAROĞLU

doyran’da 
‘HES’ tepkisi

Yaz yağışlarının 
azlığı nedeniyle 

su seviyesi azalan 
Doyran Baraj Göleti’ni 

besleyen kaynağa 
yapılması düşünülen 
hidroelektrik santrali 
(HES) projesine bölge 
halkı tepki gösterdi

ANTALYA Ticaret ve Sanayi Odası Baş-
kanı Yusuf Hacısüleyman, Yörük Sana-
yici ve İş İnsanları Derneği’ne (YÖRSİ-
AD) konuk oldu.  Toplantıda derneğe 
yeni üye olan Ömer Tutak’a üyelik ro-
zeti ve yörük kefiyesi YÖRSİAD Başka-
nı Avukat Mustafa Alper Oral ve ATSO 
Başkanı Yusuf Hacısüleyman tarafın-
dan takıldı. Ülke ekonomisine dair de-
ğerlendirmelerde bulunan Başkan Oral, 
“Ülke ekonomisinin ve Antalya ekono-
misinin içinde bulunduğu durumun ma-
alesef iç acıcı olmadığını üzülerek be-
lirtmek istiyorum. Bu durumun da en 
önemli tanığı siz değerli iş insanlarısınız. 
Yüksek enflasyon ile mücadelenin ha-
len istenilen seviyede olduğunu söyle-
mek imkansız görünmektedir. Enflasyon 
oranlarında baz etkisiyle nispi bir dü-
şüş yaşanmış gibi görünse de bu düşü-
şün piyasaya yansıdığından söz etmek 
mümkün olmayacaktır. Yüksek enflas-
yonla mücadelenin panzehiri olarak gö-
rülen faiz artışı ise iş inanlarının krediye 
ulaşımını zorlaştırmaktan öte imkansız 
hale getirmiştir. İş dünyası maalesef fi-
nansman krizi ile boğuşmaktadır” diye 
konuştu.

PROJELERİ ANLATTI 

Daha sonra söz alan ATSO Başkanı Yu-
suf Hacısüleyman, merhum Başkan Ali 
Bahar döneminde başlayıp devam eden 
vizyon projeleri anlattı. Ali Bahar’ın viz-
yonunu projelerde sürdüreceklerini söy-
leyen Başkan Yusuf Hacısüleyman, 
ATSO binasında hizmet bölümlerin-
de yaptıkları düzenlemelerle sözleri-
ne başlayarak, “Kaleiçi Kültür Evi’ni 
kısa sürede hizmete açacağız. Yedi yılda 
yapılamayan çalışmaları yedi ayda bitir-
diğimiz 77 hektarlık, 81 parsel Korkuteli 
Organize Sanayi Bölgesi’nde çok yakın-
da alt yapı çalışmaları başlayacak. Pro-
je bittiğinde 6 bin kişiye istihdam yara-
tacak” dedi. Ekonomiye dair açıklamalar 
yapan Hacısüleyman, “Faizler çok yük-
sek. Finansmana erişilmiyor. Bu faizler-
le kredi almak çok akıl karı değil. Kasım, 
aralık gibi faizlerde düşme bekliyoruz” 
diye konuştu. ATSO’nun vizyon projele-
rini anlatmayı sürdüren Başkan Hacısü-
leyman, “Krediler dışında siz iş insanla-
rı için başka finansman kaynakları da 
var. Devlet teşvik ve destek programla-
rı hakkında iş insanlarına bilgi vermek 
için ATSO’da Devlet Destekleri Ofisi aç-
tık. Vizyon projelerimizden bir diğeri ise 
mentörlük hizmeti. Üç meslek okulun-
da öğrencilere mentörlük yapıyoruz. Şe-
hir içindeki küçük işyerleri görüntü ve 
ses kirliliği yapıyor. Küçük imalathanele-
ri şehir dışına çıkarmak için meslek ko-
mitelerimizle ortak karar alarak toplu iş-
yerleri projesi geliştirdik. Bu projenin 
ranta dönüşmemesi için de 13 koopera-
tif kurduk. Arsa temini için çalışmaya 
başladık. 28 Kasım’da ikincisini destek-
leyeceğiz. Ayrıca doğru bulduğumuz ko-
nularda Antalya’nın lobisini yapmaya 
devam edeceğiz” diye konuştu. 

HABER MERKEZİ 
 

Hacısüleyman
YÖRSİAD’da

Belediyeler Birliği’nden
Konyaaltı’nda eğitim

KONYAALTI Belediyesi, Akdeniz Beledi-
yeler Birliği’nin (ABB) düzenlediği, Proto-
kol Kuralları konulu eğitime ev sahipliği 
yaptı. Belediyelerin kurumsal kapasitesi-
ni güçlendirmek, yönetim kalitesinin yük-
seltilmesi ve iş birliği ağlarının geliştirilme-
sine yönelik düzenlenen eğitim eğitmen 
İhsan Ataöv verdi. Eğitime ABB’ye üye be-
lediyelerin daire başkanları, birim mü-
dürleri ve özel kalem müdürleri katılım 
sağladı. Eğitim açılış konuşmasını yapan 
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, 
protokolün önemine vurgu yaptı. Başkan 
Kotan “Protokol eğitimine ev sahipliği yap-
tığımız için mutluyum. Gün boyunca da-
ire başkanlarımız, birim müdürlerimiz ve 
özel kalem müdürlerimiz protokol eğitimi 
alacaklar. Bu tür eğitimlerle, belediyemizin 
profesyonel yönetim anlayışını pekiştire-
ceğiz” diye konuştu. HABER MERKEZİ 
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MOSKOVA Hükümeti Dış 
Ekonomi ve Uluslarara-
sı İlişkiler Bakanı Sergey 
Cheremin, Moskova Dev-

let Spor ve Turizm Üniversitesi Rektörü 
Natalya Masyagina, Rusya Federasyo-
nu Antalya Başkonsolosu Sergey Vet-
rik, Moskova Devlet Spor ve Turizm 
Üniversitesi Dekanı Alexander Ivan-
cov’un da aralarında bulunduğu he-
yet Akdeniz Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Özlenen Özkan’ı ziyaret etti. Ziyare-
te Antalya Büyükşehir Belediyesi Ge-
nel Sekreter Yardımcısı Mustafa Gür-
büz de eşlik etti.

‘AKADEMİK BAĞLARIMIZIN 
GÜÇLENMESİ ÖNEMLİ’

Moskova Hükümet Bakanı ve he-
yet üyelerini ağırlamaktan büyük 
onur duyduğunu belirten Rektör Öz-
kan, “Türkiye olarak Rusya ile hâliha-
zırda bulunan bağlarımızı derinleştir-
mek bizler için çok kıymetli. Ekonomik 
ve ticari bağların yanında akademik 
bağlarımızın da geliştirilmesi Akdeniz 
Üniversitesi olarak önem verdiğimiz 
bir nokta. Üniversitemizde 109 Rus öğ-
renci öğrenim görmekte, Turizm Fakül-
temizde Rusça dersler verilmekle bera-
ber Rus Dili ve Edebiyatı Bölümlerimiz 
de Rus kültürü ile bizleri daha yakın-
dan tanıştırmakta. Komşu iki ülkenin 
üniversiteleri olarak sizlerle iş birlikleri 
gerçekleştirmek bizler için de çok kıy-
metli olacaktır.” ifadelerini kullandı.

‘SİZLERİ ÜNİVERSİTEME                   
DAVET EDİYORUM’

Bakan Cheremin, Rusya ve Türkiye 

arasındaki bağları her alanda güçlen-
dirmek istediklerini belirterek, akade-
mi alanındaki iş birliklerine de önem 
verdiklerini vurguladı.

Moskova Devlet Spor ve Turizm Üni-

versitesi Rektörü Natalya Masyagina 
da dünyanın farklı ülkelerinden öğ-
rencilerinin olduğunu belirterek, “Ama 
maalesef henüz Türkiye’den bir öğren-
cimiz yok. Umarım en yakın zamanda 
olur. Ben sizleri ve Akdeniz Üniversi-

tesi’nden bir heyeti ve bir grup öğren-
ciyi üniversiteme davet etmek istiyo-
rum.” dedi.

‘TÜRK ÜNİVERSİTELERİ İLE 
İLİŞKİLERİ ARTIRMAK İSTİYORUZ’

Moskova Devlet Spor ve Turizm Üni-
versitesi Dekanı Alexander Ivancov, 
bağlı bulunduğu Üniversitenin 6 adet 
Nobel ödülüne sahip olduğunu belirte-
rek Türkiye ile Akkuyu Nükleer Enerji 
Santrali konusunda anlaşmaları oldu-
ğunu ve bu konuda Türk yetkililere eği-
timler verdiklerini ifade etti. Ivancov, 
Türkiye ve Türk Üniversiteleri ile iliş-
kilerini ve iş birlikleri her alanda artır-
mak istediklerini vurguladı. DHA

KEPEZ Belediyesi, 12 Şubat tarihinde ya-
şanan sel felaketinden en çok etkilenen 
mahallelerden biri olan Fevzi Çak-
mak Mahallesi’nde su baskın-
larını önlemeye yönelik çalış-
malara başladı. Mahallenin 
altyapı projelerinin hızla ta-
mamlanması ve sel bas-
kınlarında can ve mal ka-
yıplarının önlenebilmesi 
amacıyla bölgede yağmur 
suyu drenaj hattı inşa edi-
lecek. Kepez Belediyesi, sel 
baskınlarını önlemek amacıyla 
Antalya Büyükşehir Belediyesi ta-
rafından yapılacak yağmur suyu drenaj 
hattının geçeceği, imar yolu üzerinde kalan 
biri kısmi olmak üzere, 5 gecekondunun yı-
kımını gerçekleştirdi. Kepez Belediyesi Fen 
İşleri Müdürlüğü’ne bağlı ekipler, iş makine-
leriyle gerçekleştirdikleri yıkımın ardından, 
gecekondulardan geriye kalan molozları da 
temizleyerek hattın inşası için alanı uygun 
hale getirecek. Antalya Büyükşehir Beledi-

yesi’nin ilçelerde başlattığı yağmur suyu 
drenaj hattı altyapı güçlendirme çalışmaları 
ile olası ani su baskınlarının önüne geçilme-
si amaçlanıyor.

12 Şubat’ta Kepez ilçesinde yaşanan sel 
felaketi, 24 saat içinde 372 kilogram yağı-
şın düşmesiyle ilçede büyük bir hasara yol 

açmıştı. Yollar su altında kalmış, binaların 
bodrum ve zemin katları yağmur suyuy-
la dolmuştu. Kepez Belediye Başkanı Me-

sut Kocagöz, selden etkilenen mahalleleri 
ziyaret ederek vatandaşlara geçmiş ol-

sun dileklerini iletmişti. Başkan Koca-
göz, göreve gelir gelmez ilk iş olarak 
yağmur suyu drenajı sorununa çö-
züm getirecek projeleri başlattı. Bu 
kapsamda, Kepez Belediyesi ve An-
talya Büyükşehir Belediyesi ASAT Ge-

nel Müdürlüğü ortak bir çalışma ile ilk 
olarak Hüsnü Karakaş Mahallesi’nde 30 

metre uzunluğunda bir yağmur suyu ka-
nalı inşa etti.

Şiddetli yağışlarda taşkınlara neden olan 
Ay Deresi Havzası’nda ise, dere yatağının ol-
maması özellikle 6051 Sokak’ta su baskın-
larına yol açıyordu. Kepez Belediyesi Fen İş-
leri Müdürlüğü, bu soruna çözüm getirmek 
amacıyla Ay Deresi’nin başlangıç noktasın-
da dere yatağını açarak, bölgeyi taşkın riski-
ne karşı güvence altına alacak çalışmalara 
başladı.  KEPEZ BELEDİYESİ

GEÇTİĞİMİZ günlerde yeni pro-
jeler için Antalya Büyükşehir Be-
lediyesine bağlı ALDAŞ’ı ziyaret 
eden Korkuteli Belediye Başka-
nı Saniye Caran, İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi’nde görüşmeler-
de bulundu. Korkuteli Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Ko-
operatifi Başkanı Hasan Can Ca-
ran, Korkuteli Belediyesi KORBEL 
Yönetim Kurulu Başkanı Çağatay 
Çenit ve ALDAŞ Yetkilisi Lütfü Er-
gen ile birlikte İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi’ne bağlı İSTON’u 
ziyaret eden Başkan Caran yeni 
projelerin de müjdesini verdi. 

Görüşmeleri ile ilgili bilgi veren 
Başkan Caran, geçtiğimiz günler-
de Antalya Büyükşehir Belediye-

si’ne bağlı ALDAŞ’ı ziyaret ederek 
üretim atölyelerini gezmiştik. Bir 
takım projelerle ilgili istişarelerde 
bulunmuştuk. Bugün de, ALDAŞ 
yetkilisi Lütfü Ergen ve Korku-
teli Belediyesi KORBEL Yönetim 
Kurulu Başkanı Çağatay Çenit 
ile birlikte İSTON Genel Müdürü 
Fevzi Alp Atar, Genel Müdür Yar-
dımcısı Ertunç Karaduman, Ge-
nel Müdür Yardımcısı Üretim ve 
Uygulama Vural Yücel’i,  birlikte 
ziyarette ettik. Korkuteli için ya-
pacağımız projelerle ilgili istişare-
lerde bulunduk. İlgileri için teşek-
kür ederiz. Korkuteli için güzel 
projelere imza atmak için hazırla-
nıyoruz” dedi.
KORKUTELİ BELEDİYESİ 

Akdeniz Üniversitesi’ne 
MoskovA’dAn ziyAret
Akdeniz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen Özkan, Moskova Hükümeti Dış Ekonomi ve Uluslararası 

İlişkiler Bakanı Sergey Cheremin ve Rusya’nın çeşitli üniversitelerinden gelen heyeti ağırladı
ANTALYA Sanayici ve İş İnsanları Der-

neğinin (ANSİAD) 12. Olağan Toplantı-
sı, Yaycı’nın katılımıyla Akra Otel’de ger-
çekleştirildi. Türk Denizcilik ve Global 
Stratejiler Merkezi (Türk DEGS) Başka-
nı Doç. Dr. Cihat Yaycı, Türklerin denizci 
bir millet olduğunu ve tarihe bakıldığın-
da bu alanda büyük savaşlar kazanıl-
dığını ifade etti. Barbaros Hayrettin Pa-
şa’nın ‘Denizlere hakim olan cihana 
hakim olur’ sözünü hatırlatan Yaycı, ül-
keler için deniz sınırlarının kara sınırla-
rı kadar önemli olduğunu ve denizlerde 
güvenliği sağlayan donanmaların artık 
hayati bir ihtiyaç taşıdığını söyledi. Yay-
cı, artık Türkiye’nin haritası gösterildiğin-
de sadece kara haritasının değil, 462 bin 
kilometrekarelik deniz sınırlarını da içe-
ren ‘Mavi Vatan’ haritasının kullanıldığı-
nı belirtti.

‘KARA MAYINLARININ 
TEMİZLENMESİ SÖZLEŞMESİ›

Türkiye’nin geçmişte imza attığı Ot-
towa Sözleşmesi’ne değinen Yaycı, söz-
leşmenin içeriğinin kara mayınlarının 
temizlenmesi olduğunu anlattı. Sığınma-
cıların bu sözleşme sayesinde ülkeye göç 
ettiğine değinen Yaycı, Irak ve Suriye’de 
çıkan savaştan sonra sınırlardaki mayın-
ların temizlendiğini ve ülkenin göç aldı-
ğını anlattı. Yaycı, “Mayını kaldırır kal-
dırmaz Türkiye’de terör başladı. Terörün 
başlamasıyla sığınmacılar çoğaldı. Sığın-
macıları hep ithal ettik. Birleşmiş Millet-
ler’de 193 devlet var, en fazla sığınmacı 
barındıran ülkeler arasında 1 numara-
yız. Dünyadaki sığınmacıların yüzde 
20’sini barındırıyoruz” dedi. DHA

ANSİAD’ın konuğu 
Cihat Yaycı oldu

Çöp evDeN 1 kAmYoN Çöp Çıktı
KEPEZ Belediyesi, Güneş, Hüsnü 

Karakaş, Yeşilyurt, Esentepe’den sonra 
Teomanpaşa Mahallesi’ndeki bir evde 
temizlik operasyonu gerçekleştirdi.  Ma-
halle sakinlerinin kötü koku ve haşere 
şikayetiyle gündeme getirdiği adeta bir 
çöplüğe dönüşen evde Kepez Kayma-
kamlığı, Hıfzıssıhha Kurulu’nun kararı 
doğrultusunda temizlik çalışması yapıl-
dı. Kepez Belediyesi’nin Temizlik İşleri 
Müdürlüğü, Zabıta Müdürlüğü ve polis 
ekiplerinin katıldığı çalışmalara Mahalle 
Muhtarı Hüseyin Demir de eşlik etti.  
Saatlerce süren temizlik çalışması son-
rasında emekli öğretmen 71 yaşındaki 
İ.K’ye ait 70 metrekarelik apartman da-
iresinden bir kamyon dolusu evsel atık 
çıkarıldı. Atıklar arasında küflenmiş ve 

böceklenmiş yiyecekler, kullanılmaz hale 
gelmiş eşyalar, plastik atıklar, yıllardır 
açılmayan bir buzdolabı bulunuyordu. 

ÇÜRÜMÜŞ, BÖCEKLENMİŞ 
YİYECEKLER

Ekipler, buzdolabını açtığında ise istif-
lenmiş, aralarında salam dahi bulunan 
çürümüş, böceklenmiş yiyecekler ve 
çöplerle karşılaştılar. Koku ve manzara 
mahalleliyi rahatsız ettiği kadar, beledi-
ye ekiplerini de zorlu bir temizlik süre-
ciyle karşı karşıya getirdi. Temizlik İşleri 
Müdürlüğü ekipleri adeta bir çöplüğe 
dönüşün evin içindeki atıkları tek tek 
taşıyarak, kamyona yükledi. Tamamen 
çöplerden boşaltılan ev, belediyenin 
cami temizliği ekipleri tarafından de-

terjanlı sularla yıkanarak, hijyenik hale 
getirildi. Antalya Büyükşehir Belediyesi 
ekipleri tarafından da ev haşerelere 
karşı etkin bir şekilde ilaçlandı. 

KOKU ŞİKAYETİYLE ORTAYA ÇIKTI 

Mahalle sakinlerinin muhtarlığa koku 
şikayetinde bulunduğunu belirten Ma-
halle Muhtarı Hüseyin Demir, “Mahalle 
sakinlerimizin şikayeti üzerine eve 
geldik, baktık. Çöpleri görünce duru-
mun ne kadar vahim olduğunu anladık. 
Kendisini uyardık. Kepez Belediyesi 
Temizlik İşleri Müdürlüğüne konuyu 
ilettik. Şuanda evde temizlik çalışması 
yapılıyor. Maalesef iş bu noktaya kadar 
geldi. Kendisi emekli öğretmen, ama bu 
da bir hastalık” dedi. KEPEZ BELEDİYESİ 

Caran’dan proje müjdesi
Korkuteli Belediye Başkanı Saniye Caran, 

İstanbul Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı İSTON’u 
ziyaret etti. Korkuteli Belediye Başkanı Saniye 

Caran, yeni projelerin müjdesini verdi

sel baskınlarının 
önüne geçilecek
Kepez Belediyesi, sel baskınlarını önlemek amacıyla Antalya Büyükşehir 

Belediyesi tarafından yürütülen yağmur suyu drenaj hattı altyapı çalışmalarına 
destek vererek imar yolu üzerinde kalan 5 gecekondunun yıkımını gerçekleştirdi
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GÜNÜN BANKOSU 
5.AYAK HAYALET ŞEHİR (2) 

GÜNÜN BANKOSU 
 3.AYAK İLBERK HAN (5)

Mbappe
sakatlandı 

Real Madrid, Fransız futbolcu 
Kylian Mbappe’nin sol bacak 

biceps femoris kaslarında zorlanma 
tespit edildiğini açıkladı. La Liga tem-
silcisi Real Madrid, Fransız futbolcusu 
Kylian Mbappe’nin sağlık durumuyla 
ilgili resmi internet sitesinden açıklama 
yayımladı. 25 yaşındaki futbolcunun 
sol bacak biceps femoris kaslarında 
sakatlık yaşadığı duyuruldu. 

Fenerbahçe’den 
Ataman’a tepki 

Fenerbahçe, A Milli Basketbol 
Takımı Başantrenörü Ergin Ata-

man’ın görevde olduğu süre boyunca A 
Milli Erkek Basketbol Takımı’na oyuncu 
göndermeme kararı aldıklarını açıkladı. 
Fenerbahçe Kulübü, Panathinaikos ile 
Galatasaray arasında Sinan Erdem Spor 
Salonu’nda oynanan hazırlık maçının 
ardından Panathinaikos Başantrenörü 
Ergin Ataman’ın tribünlere derbi 
skorunu göstermesiyle ilgili açıklama 
yayımladı.

Raphael Varane
futbolu bıraktı 

Sezon başında İtalya Serie A ekip-
lerinden Como 1907’ye transfer 

olan Fransız defans oyuncusu Raphael 
Varane, 31 yaşında futbol kariyerini 
sonlandırdığını duyurdu. Varane, 
sosyal medya hesabından konuyla ilgili 
yaptığı paylaşımda, kariyerinde birçok 
güzel an yaşadığını, oynadığı takımlar 
için de her zaman elinden gelenin fazla-
sını yapmaya çalıştığını belirterek, yeni 
bir hayata başladığını söyledi.

10 kulüp için
PFDK’ya sevk 

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) 
Hukuk Müşavirliği, aralarında 

Galatasaray, Fenerbahçe, Beşiktaş’ın da 
olduğu 10 Süper Lig ekibini Profesyonel 
Futbol Disiplin Kuruluna (PFDK) sevk 
etti. TFF Hukuk Müşavirliği, Profes-
yonel Futbol Disiplin Kurulu’na sevk 
edilen takımları açıkladı. Antalyaspor 
da 6 futbolcusunun sarı kart görmesi 
nedeniyle takım halinde sportmenliğe 
aykırı hareketi nedeniyle PFDK’ya sevk 
edildi.

Kilikya Maratonu 
heyecanı başlıyor 

Mersin Büyükşehir Belediyesi 
Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi 

Başkanlığı tarafından düzenlenen 
‘Uluslararası Kilikya Ultra Marato-
nu’nun 3.’sü, bu yıl 28-29 Eylül tarih-
lerinde gerçekleştirilecek. Tarih, doğa 
ve sporun bir araya geleceği 3.Kilikya 
Ultra Maratonu ile Mersin’in kültürel 
ve doğal mirası tanıtılırken, saklı kalan 
tarihin eşsiz dokusunun keyfini sporcu-
lar ile birlikte izleyiciler de çıkaracak. 

Trabzonspor’dan 
sakatlık raporu 

Trabzonspor Sağlık Kurulu Baş-
kanı Doç. Dr. Ahmet Beşir, Umut 

Bozok ve Arseniy Batagov’un sağlık 
durumları hakkında açıklamalarda bu-
lundu. Bordo-mavililerin sağlık kurulu 
başkanı Beşir, açıklamasında, “Umut 
Bozok’un sağ üst adalesinde (Quadri-
ceps) kas yaralanması tespit edilmiştir. 
Arseniy Batagov’un ise sol kasık 
bölgesinde (Adduktor) kas yaralanması 
tespit edilmiştir” dedi.   

İBRADı’DAKİ Spor Köyü, çocuklara 
spor yapma imkanı sunmanın yanı 
sıra, kültürel bir keşif fırsatı da veri-
yor. Antalya Amatör Spor Kulüpleri 

Federasyonu’nun bu projesi, gelecekte 
büyük bir kamp merkezi olma yolun-
da hızla ilerliyor. Amatör Spor Kulüp-
leri Federasyonu (ASKF) Genel Başka-
nı Metin Bulut, bu yılki yaz kampında 
İbradı Spor köyünde 2 bin minik spor-
cu ağırladıklarını söyledi. Antalya’nın 
İbradı ilçesi Ormana mahallesinde-
ki 25 bin metrekare arazinin kullanım 
hakkını 25 yıllığına alan Antalya Ama-
tör Spor Kulüpleri Federasyonu Türki-
ye’de bir ilki gerçekleştirerek geçen yıl 
spor köyü projesini hayata geçirdi. An-
talya Amatör Spor Kulüpleri Federas-
yonu’nun tek amaç ve gayesinin ço-
cukların geleceği ve sağlıklı bir nesil 
yetiştirmek için spor yaptırmak oldu-
ğunu söyleyen ASKF Genel Başkanı 
Metin Bulut, “Biz Antalya’da yıllardan 
beri gençlerimize tesis yapmak için ya-
rışmaktayız. Yönetim kurulu olarak bir 
spor köyü kurmaya karar verdik. Özel-
likle yaz aylarında gençlerimizin daha 
iyi bir kamp yapabilmeleri için Torosla-
rın bağrında bulunan İbradı ilçemizde 
bu projemizi gerçekleştirmeyi hedef-
ledik. Hedefimizin yüzde ellisini ger-
çekleştirdik. Önümüzdeki yıl ise kalan 
hedeflerimizi gerçekleştireceğiz. Mutlu-
yuz” dedi.

SPOR KÖYÜNE ÇOK BÜYÜK İLGİ

Geçen yıl Antalya Amatör Spor Ku-
lüpleri Federasyonu olarak İbradı Be-
lediyesinden 25 yıllığına intifa hakkını 
aldıklarını ve kısa sürede hayata ge-
çirdiklerini anlatan Bulut, “Burada ge-
çen yıl sporcu ağırlamaya başladığımız 

spor köyümüze ikinci yılına devam et-
tik. İbradı Ormana spor köyünü Antal-
ya Amatör Spor Kulüpleri Federasyonu 
olarak bölgemizdeki öncelikle Ama-
tör spor kulüplerimizin çocuklarımızın 
kamp merkezi olarak devam ettik ve 
bu yılda çok sayıda kulüplerimizin des-
tekleriyle minik çocuklarımız İbradı Or-
mana spor köyünde turnuvalarını, ant-
renmanlarını, kamplarını yaparak son 
derece tertemiz temiz, oksijeni bol serin 
bir havada, çocuklarımız, spor kulüple-
rimiz takımlarımız buradaki kampları-
nı ve antrenmanlarını yaptılar” dedi.

Antalya’nın tarihi ve kültürü ile de 
çok önemli bir yer olduğunu söyle-
yen Bulut, “Burada çocuklarımız sade-
ce spor değil, sosyal ve kültürel yön-
den de bölgede bulunan dünyaca ünlü 
Türkiye’nin en büyük, dünyanın 3. bü-
yüklüğündeki yeraltı gölü mağarası, 

Ormana mahallesinde bulunan tari-
hi düğmeli evleri de tanıyorlar. Çocuk-
larımıza Antalya’mızın güzelliğini su-
nuyoruz. Çocuklarımız hem sporlarını 
yapıyorlar, hem de kültürümüzü tanı-
yorlar” diye konuştu.

İLERİKİ YILLARDA KAMP              
MERKEZİ OLACAK

Geçen yıl 2 bin civarında sporcunun 
kamp yaptığını ve yine bu yaz 3 aylık 
kamp döneminde 2 bin civarında spor-
cunun kamp yapacağını söyleyen Bu-
lut, “Gelecek yıllarda İbradı Ormana 
spor köyü Şu anda tesiste 12 evimiz 
var. Aynı anda 60 sporcumuza hizmet 
veriyoruz. Gelecek yıllarda da proje-
mizde kalan evlerimizi yapınca aynı 
anda 120 sporcu kardeşimizi burada 
misafir edeceğiz. İleriki günlerde bu-
rası çok büyük kamp spor merkezi ha-

line gelecek. Zaten projelerimizi adım 
adım ilerliyoruz. Geçen yıl çim saha-
mız yoktu. Sentetik sahada çalışmaları-
mızı gerçekleştirdik. Bu yıl büyük özve-
ri ile çalıştık. Toprak olan nizami futbol 
sahamızın çimini ektik. Mükemmel 
bir çim sahamız mevcut. İleriki yıllar 
için bir proje dahilinde ikinci bir çim 
saha yapacağız. Böylece İbradı’da bu-
lunan Gençlik ve Spor il müdürlüğüne 
ait sentetik saha ile birlikte 3 sahamız 
olacak. Zaman içerisinde Yeni projeler 
yaparak saha sayımızı arttıracağız. İlk 
etapta geçen yıldan itibaren Antalya 
merkezdeki amatör takımlarımıza bu-
rayı açtık. İleriki yıllarda konaklamam 
yerlerimiz çoğaldığı zamanlarda çevre 
illerdeki tüm takımlarımıza da tesisimi-
zi açacağız. Ormana Spor Köyü ileriki 
yıllarda kamp merkezi olacak” şeklin-
de konuştu.  IHA

Antalya’daki spor köyü
3 ayda 2 bin sporcu ağırladı

Antalya Amatör Spor Kulüpleri Federasyonu (ASKF), İbradı’da gerçekleştirdiği “Spor 
Köyü” projesi ile binlerce çocuğa kamp imkanı sağlayarak Türkiye’de bir ilke imza attı

AntAlyAspor 
sıkı çAlışıyor

Antalyaspor, Süper Lig’in 7. Hafta 
karşılaşmasında Fenerbahçe ile oynayacağı 

maçın hazırlıklarını sürdürüyor
AntAlyAspor’dA Fener-

bahçe maçı hazırlıkları sürü-
yor. Kasımpaşa maçında ilk on 
birde forma giyen futbolcular 
fitness salonunda yenileme 
antrenmanı yaparken diğer 
futbolcular ise sahada çalıştı. 
Sahadaki çalışmaya U19 takımı 
oyuncuları da katıldı. Kırmızı 
beyazlıların antrenmanını Baş-
kan Sinan Boztepe ve yönetici-
ler de takip etti.  

haBER MERKEzi 

kepez rAgbiye yAtırım yApıyor

KEPEZ Belediyespor Kulübü, 
ragbi branşında altyapısını güç-
lendirdi. Ekim ayında başlaya-
cak U21 Türkiye Şampiyonası’na 
kızlarda 7, erkeklerde ise 6 yeni 
oyuncu alan kulüp, 2025 yılın-
da başlayacak U18 Şampiyona-
sına da katılacak. Geçen sezon 
milli takımların aday kadrosu-
na 4 oyuncu gönderen takımın 
koçu Meryem Şavk, U18 Kadın-
lar Milli Takımı koç ekibinde yer 
alıyor.

ALTYAPI GÜÇLENECEK

Kepez Belediye Başkanı Me-

sut Kocagöz  ve Kulüp Başka-
nı Emin Akçay’a desteklerin-
den dolayı teşekkür eden Koç 
Yasir Akbaş, yeni katılan oyun-
cular ile yoğun bir antrenman 
döneminde olduklarını söyle-
di. Türkiye’de gençlerin bu spo-
ra ortalama 15 yaşından itiba-
ren başladığını belirten Akbaş, 
geçen yılın planlamalarıyla Ke-
pezli gençleri 10 yaşından itiba-
ren bu spor ile tanıştırdıklarını 
söyledi. Güçlü bir altyapı inşa et-
meye çalıştıklarını vurgulayan 
Akbaş, “Her sezon hedef büyüte-
ceğiz” dedi.    HABER MERKEZİ

Ekim’de başlayacak Türkiye U21 
Ragbi Şampiyonası için kız ve erkek 

takımlarını yeniden yapılandıran 
Kepez Belediyespor Kulübü, geleceğe 

güçlü bir yatırım yapıyor
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BU sene 61’incisi düzenlenecek 
Antalya Altın Portakal Film 
Festivali’ne, sayılı günler kaldı. 
5-12 Ekim tarihleri arasında ya-

pılacak festivalde Ulusal Uzun Metraj 
Film Yarışması’nda 12 film, Kısa Film 
Yarışması’nda 10 film, Belgesel Yarış-
ması’nda ise 8 film yarışacak.  Bu sene 
yapılacak festivalde 2024 yılında ya-
şamını yitiren Yeşilçam’ın birçok usta 
ismi yer alamayacak. Bu sene hayatı-
nı kaybeden Altın Portakal ödüllü Gen-
co Erkal, Kenan Işık, Sevda Ferdağ, Kay-
han Yıldızoğlu, Türker İnanoğlu, Fatma 
Karanfil, Ayla Algan, Tomris Giritlioğlu 
ve Sema Çeyrekbaşı gibi isimler festi-

valde yer alamayacak.

‘GENCO’ BELGESELİ 
GÖSTERİLECEK

Festivalle aynı tarihlerde Karaalioğlu 

Parkı’nda Yeşilçam Festivali yapılacak. 
Festival kapsamında Yeşilçam sanatçı-
larının görselleri, söyleşiler, dönemde 
kullanılan film makinesinden Yeşilçam 
film gösterimleri gerçekleştirilecek. Öte 

yandan festivalde yönetmenliğini Sel-
çuk Metin’in yaptığı ‘Genco’ belgeseli, 
Genco Erkal’ın anısına özel gösterim ile 
izleyicisiyle buluşacak. 
DHA

ANTALYA Sanatçılar Derneği (ANSAN) Güzel 
Sanatlar Galerisi’nde 17 sanatçının katılımıyla açılan 
‘Geleneksel El Sanatları Sonbahar Sergisi’nin kurde-
lesini ANSAN Başkanı Cahit Çakcıl eser sahipleriyle 
birlikte kesti. Sergiye sanatseverlerin ilgisi yoğun 
oldu. El işlemesi üç boyutlu duvar panoları, kapı- 
buzdolabı süsleri, çeyizlik dekoratif kırlent ve masa 
örtüleri, el işlemesi çanta ve takı tasarımları, gibi 
birçok çalışma hayranlıkla incelendi. DHA 

FARKLI disiplinlerdeki sıra 
dışı sanatsal üretimleri ile 
Türkiye başta olmak üzere 
tüm dünyada tanınan ve 
yoğun ilgi gören ünlü neyzen, 
besteci, yapımcı ve DJ Mercan 
Dede, Antalya Kültür Sanat’ta 
(AKS) gerçekleşen ‘Sen Potan-
siyellerle Doğdun’ adlı sergisi 
kapsamında Antalya Ticaret 
ve Sanayi Odası’nda (ATSO) 
tarafından düzenlenen ‘Secret 
Tribe’ konserinde sevenleriyle 
bir araya geldi.

ATSO Atatürk Konferans Salonu’ndaki 
‘Secret Tribe’ konserinde Arkın Ilıcalı (Mer-
can Dede), Tanju Yıldız (bağlama), Arda 
Söğütoğlu (klarnet), Mert Elmas (perküs-
yon), Burak Malçok (ney), Seyit Sercan 
Çelik (semazen) sahne aldı. Mercan Dede, 
semazen gösterisi eşliğindeki konserinde 
Mevlana’nın eserlerine, sözlerine yer verir-

ken, merhum ATSO başkanı Ali Bahar’ı da 
anarak ‘Fani’ ve ‘Garip’ adlı eserlerini çaldı.

Sufi müziğinin ilahi geleneği çağdaş 
müziğin tınılarıyla harmanlandığı konserde 
duygulu anlar yaşandı. Bahar’ın eşi Şeb-
nem Bahar ile oğlu Tibet Bahar konseri 
gözleri yaşararak izledi. Salonu dolduran 
izleyiciye semazen eşliğinde keyifli bir 

akşam yaşatıldı.
Gecede, Ali Bahar’ın anısı-

na konuşan sanatçı Mercan 
Dede, “Son çaldığımız eserin 
ismi ‘Fani’ydi. Aslında he-
pimiz birer faniyiz. Mesele 
fani olmak değil, bir şekilde 
buradan giderken arkada bir 
seda bırakabilmek. Bu akşam 
dostlar meclisinde çok değerli 
bir dostumuzun hayali, eme-
ği, vizyonu, sevgisi ve kalbi 
var. Çok güzel bir söz var, 
‘Bu dünyadan göçenler hep 

yanımızda’. Aslında bizim üzerimizden, 
gökyüzünden, yeryüzünde değil, sizle-
rin gözlerinden, kulağından bizi dinliyor 
ve seyrediyorlar. Böyle güzel bir meclisi 
kurduğu ve bir araya getirdiği için ve bu 
şarkıda aslında bizi hissettiği için ‘Garip’ 
adlı parçamızı Ali Bahar canımıza atfediyo-
ruz” dedi. DHA

Altın PortAkAl’dA 
‘YeşilçAm FestivAli’
Bu yıl 61’incisi düzenlenecek Antalya Altın Portakal Film Festivali’nde, bu yıl hayatını 
kaybeden Altın Portakal ödüllü birçok sanatçı yer alamayacak. Festival kapsamında 
‘Yeşilçam Festivali’ adıyla Yeşilçam sanatçılarının yaşatılacağı etkinlik düzenlenecek

DEVLET Opera ve Balesi Genel Müdür-
lüğü bünyesinde gerçekleştirilen Ulusla-
rarası Aspendos Opera ve Bale Festiva-
li etkinliklerinin sonuncusu olacak olan, 
İtalyan besteci Giacomo Puccini’nin dra-
matik eseri ‘Tosca’ operası, bugün saat 
21.00’de Aspendos Antik Tiyatrosu’nda 
gerçekleştirilecek.

Rejisör Yiğit Günsoy’un sahneye koy-
duğu eserde ünlü tenor Paolo Lardizzo-
ne, Cavaradossi rolü ile sahnede olacak. 
Orkestra Şefi Lorenzo Castriota yöneti-
mindeki Antalya ve İzmir Devlet Opera 
ve Balesi orkestraları ile Koro Şefi Mahir 
Seyrek yönetimindeki Antalya Devlet 
Opera ve Balesi Korosu, başlıca rollerde-
ki solistlere eşlik edecek. Floria Tosca ro-
lünde Nurdan Küçükekmekçi, Mario Ca-
varadossi rolünde Paolo Lardizzone, Il 
Barone Scarpia rolünde Serhat Konuk-
man, Cesare Angelotti rolünde Alaaddin 
Ataseven, Il Sagrestano rolünde S. Onur 
Alpaslan, Spoletta rolünde Mustafa Öz-
şamlı, Sciarrone rolünde M. Yusuf Yıl-
dız, Un Carceriere rolünde Yalçın Ünsal 
ve Un Pastore rolünde Melisa İnançöz 
sahnede olacak. Eserin dekor ve kos-
tüm tasarımı Gülden Sayıl’a, koreografi-
si Özge Ay’a, ışık tasarımı ise Mustafa Es-
ki’ye ait.

31. Uluslararası Aspendos Opera ve 
Bale Festivali kapsamında bugün sahne-
lenecek kapanış eseri ‘Tosca’ operasının 
biletleri www.biletinial.com internet ad-
resi ve Antalya Devlet Opera ve Balesi 
gişelerinden temin edilebilmektedir.  
HABER MERKEZİ

Festival heyecanı 
‘Tosca’ ile bitiyor

Dünyaca ünlü Türk neyzen, besteci, yapımcı ve DJ Mercan 
Dede, Antalya Ticaret ve Sanayi Odası’nda sevenleriyle 
buluştu. Semazen eşliğindeki konserde merhum ATSO 

başkanı Ali Bahar ‘Fani’ ve ‘Garip’ adlı eserler çalınarak anıldı

Ünlü sanatçıdan 
Aks’de konser

2 bin yıllık tarihte 
konser dinletisi

Kemer’de tarihle sanatı buluşturan 
14’üncü Phaselis Festivali, Türkiye’nin en 

genç yeteneklerinden İlyun Bürkev ve 
Cameratalia konseriyle başladı

KÜLTÜR ve Turizm Bakanlı-
ğı, Kemer Kaymakamlığı, Ke-
mer Belediyesi ve Phaselis 
Kazı Başkanlığı’nın destekle-
riyle Kemer ve Yöresi Tanıtım 
Vakfı (KETAV) tarafından orga-
nize edilen Phaselis Festivali, 
2 bin yıllık tarihi ile her yıl yüz 
binlerce kişinin ziyaret ettiği 
Phaselis Antik Kenti’nde baş-
ladı. Tarihle sanatı buluşturan 
14’üncü Phaselis Festivali’nin 
ilk gününde İlyun Bürkev, Can 
Özhan liderliğindeki 12 kişilik 
yaylı orkestradan oluşan ‘Ca-
meratalia’ sahneye çıktı. Yak-
laşık 1 saat süren konser son-
rası izleyiciden uzun süre alkış 
alan İlyun Bürkev ve Camera-
talia tekrar sahneye çıkarak 

bir eser daha çaldı.
Geceye Antalya Vali Yar-

dımcısı Tahsin Aksu, Kemer 
Belediye Başkan Vekili Meh-
met Baytekin, KETAV Başkanı 
Volkan Yorulmaz, Başkan Yar-
dımcısı Burak Orkut, yönetim 
kurulu üyeleri, STK temsilcile-
ri ve çok sayıda vatandaş ka-
tıldı. KETAV Başkanı Volkan 
Yorulmaz, “Tarihi sanatla bu-
luşturduğumuz Phaselis Fes-
tivalimizin bu yıl 14’üncüsü-
nü düzenlemekteyiz. Bugün 
de çok başarılı bir sanatçımı-
zı sahnemizde ağırladık. Çok 
güzel bir açılış seremonisi ger-
çekleşti. Destek veren turizm-
cilerimize çok teşekkür ederiz” 
dedi. DHA

El emeği
ürünler
sergide


	EKSPRES 1-26
	EKSPRES 2-26
	EKSPRES 3-26
	EKSPRES 4-26
	EKSPRES 5-26
	EKSPRES 6-26
	EKSPRES 7-26
	EKSPRES 8-26

